
Acta del Ple

Identificació de la sessió

Sessió: PLE ORDINARI DEL DIA 18 DE NOVEMBRE DE 2021
Ens: Ajuntament de Riudoms

PleÒrgan: 
OrdinàriaCaràcter: 

Sergi Pedret LlauradoPresident/a: 
Alexandra Rodríguez JiménezSecretari/ària: 

18 de novembre de 2021Dia: 
19:11Hora d'inici: 

21:21Hora de finalització: 
Saló de PlensLloc: 

Assistents:

Sra. Núria Mas Folch (JUNTS)
Sra. Inmaculada Beatriz Parra Hipólito (JUNTS)
Sra. Judit Albesa Fontgivell (JUNTS)
Sr. Jordi Domingo Ferré (JUNTS)
Sr. Josep M. Bages Virgili (JUNTS)
Sra. Verònica Torres Ferrant (JUNTS)
Sr. Ricard Gili Ferré (ERC-AM)
Sra. Carme Cros Garrido (ERC-AM)
Sra. Maria Teresa Basora Gallisà (ERC-AM)
Sr. Arnau Salvat López (ERC-AM)
Sr. Enric Jódar Ciurana (CUP-AMUNT)
Sr. Jose Manuel Hernández Pérez (PSC-CP)

El Sr. Alcalde inicia la sessió dient: «Molt bona tarda a totes i a tots sí. Bé, és una de les coses
de tornar de tornar a la presencialitat i és que hi ha públic, per tant és bona senyal. Bon vespre
i benvinguts tots els regidors i regidores en aquesta sessió plenària d'avui 18 de novembre de
2021, i també moltes gràcies a les persones que ens acompanyen en directa i presencialment
en aquest ple, i que per tant tenim públic a la sala i també per al bon vespre a totes les
persones que ens acompanyen o veient el directe a través del zoom de l'Ajuntament de
Riudoms.
 
Deixeu-me fer abans de començar una petita referència a la satisfacció o la felicitat que com
alcalde de Riudoms, i que suposo que és compartida amb tots els companys i companyes
d'aquest plenari ens en provoca el fet que tots puguem tornar a veure tots tots junts. Fa ja un
any i mig que això no passava i que no ens trobàvem en sessió plenària presencial, en aquesta
sala de plens i que per tant el primer visatge d'avui en aquest ple és de satisfacció. Que això
pugui ser així, és perquè també vol dir que a poc a poc tornem a la normalitat i esperem que
que aquest camí de tornada de la normalitat no faci un retrocés que per tant, esperem que a
poc a poc ens puguem anar veient i puguem anar fent, també com a municipi de totes aquelles
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activitats socials i presencials que tan ens agradava fer abans de la pandèmia, i que tan hem
trobat a faltar quan hem estat obligats a no poder-les fer. Per tant, moltíssimes gràcies a tots
els que ens acompanyeu.
 
I deixeu-m'ho dir així moltíssimes felicitats per estar aquí perquè és una alegria per a totes i tots
poder-nos trobar. Anem a donar inici a aquesta sessió plenària d'avui 18 de novembre amb tots
els regidors i regidores convocats presents en aquesta sessió d'avui, també amb la presència
de la secretària de l'Ajuntament de Riudoms, fora de imatge en aquesta sessió ordinària del
ple. I també aprofito i li donem la benvinguda als plens a la sala de plens, perquè no n'havia fet
mai cap en aquesta sala i per tant, Alexandra benvinguda també en aquesta sala.
 
I anem ara a donar inici a la sessió plenària d'avui i ho farem seguint l'ordre l'ordre del dia».

ACORDS

LECTURA I APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR QUE VA
 TENIR LLOC EL DIA 16 DE SETEMBRE DE 2021

PLE ORDINARI DEL DIA 16 DE SETEMBRE DE 20211. 

El Sr. Alcalde manifesta el següent: «Tots els regidors i regidores aquí presents han rebut l'acta
de la sessió d'aquest ple. No sé si hi ha algun aclariment o alguna esmena a l'acta per part dels
grup municipals?. Per tant, no havent hi cap al·legació i deixant constància que en aquella
sessió plenària es va excusar el regidor Jordi Domingo, i perquè quedi clar també a l'hora de la
votació el motiu del vot, passem a votació el punt número 1 de la sessió plenària d'avui 18 de
novembre de 2021 que és la lectura i aprovació si s'escau de l'acta de la sessió anterior que va
tenir lloc el passat 16 de setembre de 2021».

Per disposar tots els presents d'una fotocòpia de l'esborrany de l'acta de la sessió plenària del
dia 16  de setembre  de 2021, se n'omet la lectura i s'acorda,  amb l'abstenció del  Sr. Jordi
Domingo, perquè no hi va assistir, i amb el vot a favor dels Srs. Núria Mas, Jordi Domingo,
Inmaculada Beatriz Parra, Verònica Torres, Judit Albesa, Josep Maria Bages, Ricard Gili,
Carme Cros, Maria Teresa Basora, Arnau Salvat, Enric Jódar i José Manuel Hernández i
l'Alcalde-President, aprovar el contingut de l'acta.
 
 

 INFORME DE PRESIDÈNCIA

INFORME DE PRESIDÈNCIA2. 
 
El Sr. Alcalde manifesta el següent: «Deixeu-me parlar d'una de les qüestions que sempre han
ocupat el govern municipal que és la planificació del model de poble que volem. Cada municipi
té la seva pròpia identitat la qual va definida per les mateixes persones que l'habiten la seva
manera de viure la seva manera de fer i de ser. Però a més, les decisions polítiques que es
prenen des de l'Ajuntament també hi tenen un paper molt rellevant. Per tant, en molts dels

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 24/01/2022, 24/01/2022A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
3
9
4
2
2
1
A
0
9
4
B
5
4
1
5
2
A
D
C
E
1
1
7
8
4
7
0
4
C
8
5
D
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
3
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
8
:
4
1
:
5
5

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 06/05/2022 a les 10:19:08



passos que cal fer dia a dia, any rere any, legislatura rere legislatura, és necessari tenir una
visió global de mig i llarg termini de com es vol ser com a poble. Aquestes decisions polítiques
focalitzades en el mig i llarg termini són les que han transformat Riudoms en un poble equipat i
amb una oferta de serveis àmplia amb la capacitat de cobrir les necessitats de tots els veïns i
veïnes.
 
En paral·lel i sobretot en el moment de creixement del poble durant el final dels anys 90 i els
primers anys d'aquest segle, es va planificar la urbanització de Riudoms pensant en un poble
on viure i amb una bona qualitat de vida a prop del medi rural i alhora també a prop de ciutats
que ofereixen altres serveis complementaris. Però els anys passen i les prioritats tan a nivell
global com a nivell municipal estan subjectes a l'avanç de la societat. Riudoms que compta
amb una planificació urbanística dissenyada al principi dels anys 90 s'ha d'ajustar a les
necessitats de l'actualitat, i és precisament en aquesta línia que hem començat a treballar en
els últims mesos. Cal repensar el model de poble que volem i cal fer-ho entre tots els
riudomencs i totes les riudomenques. Amb aquest objectiu, en els propers mesos el Govern té
previst iniciar un procés de participació ciutadana per escoltar la població i poder així compartir
inquietuds propostes, idees i perspectives sobre el Riudoms que volem. Aquest procés
participatiu servirà per definir les línies estratègiques que han de regir l'encàrrec de la redacció
del document de l'avanç del Pla d'Ordenació Urbana Municipal del nostre municipi, el fins ara
anomenat POUM.
 
El POUM haurà de definir el model de futur de Riudoms des del punt de vista urbanístic, amb
totes les seves implicacions com l'habitatge, les infraestructures, els equipaments, l'activitat
econòmica i els espais naturals i agrícoles, així com afrontar importants reptes com són per
exemple, la dinamització i la rehabilitació del nostre nucli antic. Aquest és un projecte de
responsabilitat, i és per això, que el volem compartir i decidir amb la ciutadania des del primer
moment, i més encara després de la rivalitat que hem viscut i encara vivim derivada de la
pandèmia, que ens ha retorçat la manera de veure tan l'avui com el demà.
 
Considerant aquesta realitat hem de projectar-nos cap al futur. Per tant, el proper 10 de
desembre us explicarem els veïns i veïnes de forma pública com funcionarà el procés
participatiu. Com hi podeu participar i de quina manera les opinions de tothom quedaran
recollides en el document inicial que serà la base que determinarà el futur del nostre poble.
Només així definint conjuntament el model de poble que imaginem, podrem continuar tenint el
Riudoms que ens identifica i que ens caracteritza. Per tant, també serveixi aquest informe de
presidència d'avui per marcar la data del 10 de desembre, com l'inici de l'explicació a tots els
veïns i veïnes del nostre municipi d'aquest procés participatiu, del qual acabarà naixent
l'encàrrec del POUM».

 DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DICTADES PER L’ALCALDIA

DACIÓ DE COMPTE DELS DECRETS DE LA PRESIDÈNCIA DEL NÚM. 702 AL NÚM. 9083. 
DE 2021

El Sr. Alcalde explica el següent: «Anem ara en el punt número tres de l'ordre del dia que és la
dació de compte dels decrets de Presidència que van des del decret número 702 al decret
número 908, tots ells del 2021, que són tots els decrets que s'han signat per l'alcaldia des de
l'última sessió plenària. No sé si hi ha algun aclariment tècnic pel que fa a algun decret. Les
preguntes les sumarem al torn de preguntes, per si hi ha algun aclariment per algun decret».
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A continuació el Sr. Alcalde dóna la paraula als portaveus dels diferents grups municipals, i no
havent-hi cap intervenció per part dels regidors, es passa a donar compte al Ple.

 
Es dóna compte, en compliment de l'article 42 del Reglament d'organització, funcionament i
règim jurídic de les corporacions locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986 de 28 de
novembre, de les resolucions de la Presidència/Alcaldia, del núm. 702 al núm. 908 de 2021,
amb un total de 207.

Detall dels Decrets
Núm.
decret

Data Unitat Assumpte

2021-
0000702

1 3  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Ús sala audiovisual Escoles Velles 15/09/21

2021-
0000703

1 3  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'PLE ORDINARI DEL DIA 16 DE SETEMBRE DE 2021'

2021-
0000704

1 4  d e
setembre
de 2021

Intervenció Línies fonamentals del pressupost 2022

2021-
0000705

1 4  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Servei reparació per urgència mitjançant contracte menor de la bàscula
municipal

2021-
0000706

1 4  d e
setembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Acceptació baixa per jubilació

2021-
0000707

1 4  d e
setembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Resolució acceptació baixa per jubilació

2021-
0000708

1 4  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de liquidació l’Impost sobre l’increment de valor
dels terrenys de naturalesa urbana.

2021-
0000709

1 4  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de liquidació l’Impost sobre l’increment de valor
dels terrenys de naturalesa urbana.

2021-
0000710

1 4  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Emissió i aprovació de la liquidació en concepte de taxa per transmissió
de titularitat de l'activitat "Forn Domingo Pellicé" situada al C/ Doctor
Fleming, 3, bxs

2021-
0000711

1 4  d e
setembre
de 2021

Intervenció Línies fonamentals del pressupost exercici 2022

2021-
0000712

1 4  d e
setembre
de 2021

Contractació
Aprovació de l'expedient de contractació del subministrament de 7
llicències del programari d’Adobe per als Serveis Tècnics Municipals i
l'àrea de comunicació i Festes de l’Ajuntament de Riudoms.

2021-
0000713

1 5  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 20
DE SETEMBRE DE 2021'

2021-
1 5  d e
setembre À r e a

Emissió i aprovació de la liquidació en concepte de taxa per la modificació
substancial de l'activitat "Flors Natura" de venda de flors i altres, situada al
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0000714 de 2021 tresoreria C/ Molins Nous, núm. 1, baixos

2021-
0000715

1 5  d e
setembre
de 2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Sol·licitud de baixa del gual amb placa núm. 406, situat al c/ Sant Vicenç i
posterior desestiment de la petició

2021-
0000716

1 6  d e
setembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Autorització assistència i aprovació despesa quota inscripció per a la
realització d'una jornada de formació

2021-
0000717

1 6  d e
setembre
de 2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 017/2021

2021-
0000718

1 7  d e
setembre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 023/2021

2021-
0000719

2 1  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució del recurs de reposició interposat contra la liquidació de l’impost
sobre l’increment del valor de terrenys de naturalesa urbana, per la venda
de l’habitatge situat a carrer de Sant Vicenç

2021-
0000720

2 1  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació de la via pública amb camió grua

2021-
0000721

2 1  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública amb un contenidor

2021-
0000722

2 1  d e
setembre
de 2021

Contractació
Aprovació del Pla de seguretat del lot 2 d'instal·lació de pista de tennis.
Empresa Vinaixa

2021-
0000723

2 1  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000724

2 1  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000725

2 1  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió de la sala audiovisual de les Escoles Velles el 21/09/21 a l'AMPA
de l'Institut Joan Guinjoan

2021-
0000726

2 1  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució del recurs de reposició contra la notificació de les provisions de
constrenyiment per deute IBI, aigua i brossa

2021-
0000727

2 1  d e
setembre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 024/2021

2021-
0000728

2 2  d e
setembre
de 2021

Assistència
jurídica

Aprovació del Pla de seguretat del lot 1 per les obres de construcció de la
pista de tennis, número 2, a la zona esportiva de Riudoms. Empresa
Courts International XXI.

2021-
0000729

2 2  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Resolució contractació servei antígens Festa Major de Sant Jaume 2021

2021-
0000730

2 2  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Llicència autorització temporal de la via pública de la plaça de l'Om el 24
/09/2021 Casal Popular La Calderera

2021-
0000731

2 2  d e
setembre
de 2021

Assistència
jurídica

Donar-se per assabentat de la comunicació de la finalització de les obres,
per la seva primera ocupació, relativa a la legalització de les obres i
redistribució d’habitatge al carrer d’Antoni Gaudí.

2 2  d e Obres,
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2021-
0000732

setembre
de 2021

Urbanismes
i Activitats

Ocupació de la via pública per camió grua

2021-
0000733

2 2  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública per camió grua

2021-
0000734

2 2  d e
setembre
de 2021

Subvencions
Sol·licitud de subvenció a l’OSIC de la Generalitat de Catalunya dins la 2a
convocatòria per a l’adquisició de llibres i diaris destinats a les biblioteques
públiques.

2021-
0000735

2 2  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública per màquina elevadora

2021-
0000736

2 2  d e
setembre
de 2021

Comptabilitat Aprovació relació de factures 38/2021

2021-
0000737

2 2  d e
setembre
de 2021

Subvencions
Sol·licitud de subvenció al Patronat de Turisme de la Diputació de
Tarragona per a programes concrets i activitats de promoció turística, any
2021.

2021-
0000738

2 2  d e
setembre
de 2021

Assistència
jurídica

Llicència urbanística pel tancament metàl·lic amb blocs de formigó a la
finca situada al polígon 43, parcel·la 107, de Riudoms

2021-
0000739

2 2  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Constitució borsa de treball per a proveir amb caràcter laboral temporal,
places de dinamitzador/a de joventut d'acord amb els resultats de la
convocatòria realitzada.

2021-
0000740

2 2  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública per màquina elevadora

2021-
0000741

2 2  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Aprovació del padró de la taxa per la prestació del servei de la Llar
d'Infants que correspon al mes de setembre de 2021.

2021-
0000742

2 2  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de bonificació en el rebut de la taxa d'aigua, del
servei situat al c/ Sant Sebastià per grau de discapacitat

2021-
0000743

2 3  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVITATS DEL DIA 27 DE SETEMBRE DE 2021'

2021-
0000744

2 3  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública per camió de mudances

2021-
0000745

2 3  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000746

2 3  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 27
DE SETEMBRE DE 2021'

2021-
0000747

2 3  d e
setembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Complement de productivitat mes de setembre integrants Servei de
Vigilants

2021-
0000748

2 7  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de BASE de baixa i nova liquidació de taxes
d'aigua i brossa de l'av. Pau Casals, per titular erroni

2021-
0000749

2 7  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la proposta de baixa de taxes d'aigua i brossa del c/ Beat
Bonaventura, per titular erroni

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 24/01/2022, 24/01/2022A
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2021-
0000750

2 7  d e
setembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació dieta assistència membre tribunal convocatòria borsa de treball
places de dinamitzador de joventut

2021-
0000751

2 7  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autorització llicència cessió sala d'audiovisuals de les Escoles Velles 05/10
/21

2021-
0000752

2 7  d e
setembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació serveis extraordinaris inclosos a la nòmina del mes de setembre
2021

2021-
0000753

2 7  d e
setembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de setembre de 2021 i
assegurances socials

2021-
0000754

2 7  d e
setembre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes de setembre de 2021 i
assegurances socials.

2021-
0000755

2 8  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de bonificacions servei d'aigua i escombraries.
de l'av. de Reus, per grau de discapacitat

2021-
0000756

2 9  d e
setembre
de 2021

Contractació Adjudicació del contracte de subministrament de llicències Adobe

2021-
0000757

2 9  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Ocupació de la via pública per a la realització d'obres

2021-
0000758

2 9  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 583

2021-
0000759

2 9  d e
setembre
de 2021

Assistència
jurídica

Arxiu de l'expedient de sol·licitud de llicència urbanística per la instal·lació
de plaques solars a la masia situada a la riera de Maspujols, per
desistiment

2021-
0000760

2 9  d e
setembre
de 2021

Assistència
jurídica

Arxiu de l’expedient de llicència urbanística per la neteja i anivellament del
camí al polígon 1, parcel·la 39, de Riudoms, per desistiment

2021-
0000761

2 9  d e
setembre
de 2021

Assistència
jurídica

Arxiu de l'expedient de llicència d'obres al polígon 25, parcel·la 29, de
Riudoms, per desistiment

2021-
0000762

2 9  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 4143

2021-
0000763

2 9  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió equipament públic sala d'actes de lesEscoles Velles el dia 9
d'octubre de 2021 a Riudoms per la Independència.

2021-
0000764

2 9  d e
setembre
de 2021

Assistència
jurídica

Arxiu de l'expedient de sol·licitud de segregació de finques al polígon 9,
parcel·les 42 i 30, de Riudoms, per desistiment

2021-
0000765

2 9  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de baixa comptador i domiciliació aigua i brossa
del c/ Francesc de P. Quintana i Vidal.

2021-
0000766

2 9  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la reclamació rebuts d'aigua del 4t TR2020 i 1r TR2021 de
l'av. Verge de Montserrat, per causa de fuita

2021-
3 0  d e
setembre

Obres,
Urbanismes Ocupació de la via pública per a la realització d'obres

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 24/01/2022, 24/01/2022A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
3
9
4
2
2
1
A
0
9
4
B
5
4
1
5
2
A
D
C
E
1
1
7
8
4
7
0
4
C
8
5
D
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
3
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
8
:
4
1
:
5
5

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 06/05/2022 a les 10:19:08



0000767 de 2021 i Activitats

2021-
0000768

3 0  d e
setembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Devolució de fiança d'obres c/ Vinyols

2021-
0000769

3 0  d e
setembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 4
D'OCTUBRE DE 2021'

2021-
0000770

3 0  d e
setembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la proposta per part de BASE de baixa de rebuts i nova
liquidació de taxes d'aigua i brossa del c/ Sant Pere, per titular erroni

2021-
0000771

1
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de revisió del rebut d'aigua del 4t TR/2020 de
l'av. Primer d'Octubre, 19-A

2021-
0000772

4
d'octubre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 025/2021

2021-
0000773

4
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució del recurs de reposició interposat contra la liquidació de l’impost
sobre l’increment del valor de terrenys de naturalesa urbana, per venda
habitatge al carrer d’Enric Castro i Casanova.

2021-
0000774

4
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 815 del
cementiri municipal

2021-
0000775

4
d'octubre
de 2021

Intervenció
en activitats

Requeriment d'esmena 'COMERÇ SUPERMERCAT'

2021-
0000776

4
d'octubre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ordre d’execució per despreniments elements constructius de la façana,
de l’immoble situat al carrer Sant Antoni de Riudoms.

2021-
0000777

4
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 847 del
cementiri municipal

2021-
0000778

4
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Ocupació de la via pública amb un contenidor

2021-
0000779

4
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Nomenament de secretària accidental

2021-
0000780

4
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 4 del
cementiri municipal

2021-
0000781

4
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Personació en el procediment ordinari núm. 338/2021-A que coneix el
Jutjat Contenció Administratiu núm. 1 de Tarragona

2021-
0000782

4
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Pròrroga situació d'excedència voluntària

2021-
0000783

4
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de liquidació l’Impost sobre l’increment de valor
dels terrenys de naturalesa urbana. Acte no subjecte.

2021-
0000784

4
d'octubre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l'ICIO per la instal·lació de plaques
solars a la coberta de l'habitatge situat al carrer dels Avellaners, de
Riudoms

4 Obres, Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi
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2021-
0000785

d'octubre
de 2021

Urbanismes
i Activitats

solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer de Mas Libori, de
Riudoms.

2021-
0000786

4
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació de la relació admesos/es i exclosos/es procés selectiu per al
nomenament de guàrdies municipals, com a funcionaris interins,
mitjançant anunci SOC.

2021-
0000787

5
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió de la tomba núm. 12 del
cementiri municipal

2021-
0000788

5
d'octubre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer Xaloc, de Riudoms.

2021-
0000789

5
d'octubre
de 2021

Assistència
jurídica

Arxiu de l’expedient de llicència de segregació de finca situada al polígon
43 parcel·la 122 per desistiment de l'interessat

2021-
0000790

5
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 605 del
cementiri municipal

2021-
0000791

5
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Decret d'autorització de celebració del matrimoni civil el dia 9 d’octubre de
2021

2021-
0000792

5
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 982 del
cementiri municipal

2021-
0000793

5
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Decret d'autorització de celebració del matrimoni civil el dia 8 d’octubre de
2021

2021-
0000794

6
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió sala d'exposicions de l' Epicentre Gaudí el 13/10/2021 a la CUP

2021-
0000795

6
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Rectificació error material

2021-
0000796

6
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió d'ús de lasala de formació de les Escoles Velles a Club Escacs
Riudoms Fischer per portar a terme una sèrie de tornejos d'escacs

2021-
0000797

6
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 11
D'OCTUBRE DE 2021'

2021-
0000798

6
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autorització de llicència temporal de la via pública de la plaça de l'Om el 10
/10/2021 al Casal Popular La Calderera

2021-
0000799

7
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Tramitació de la signatura de l’acta de compareixença remesa per l’
Agència Catalana de l’Aigua per ocupar el terrenys afectats per l’execució
de les obres del projecte d’ampliació de la depuradora EDAR.

2021-
0000800

8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 475 del
cementiri municipal

2021-
0000801

8
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Incorporació personal per cobrir baixa incapacitat temporal

2021-
0000802

8
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Aprovació del padró de la taxa per la prestació del servei de la Llar
d'Infants que correspon al mes d'octubre de 2021.

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi
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2021-
0000803

8
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la proposta de baixa i nova liquidació de taxes d'aigua del c/
de Rodolf Cavallé Tomàs, per titular erroni

2021-
0000804

8
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la proposta de baixa i nova liquidació de taxes d'aigua del c/
Joan Salvador Badia, per titular erroni

2021-
0000805

8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 433 del
cementiri municipal

2021-
0000806

1 1
d'octubre
de 2021

Llar d'Infants
Resolució de la sol·licitud de devolució de l’import pagat en concepte de
matrícula de la Llar d’Infants Municipal “Picarols”, curs 2021/2022.

2021-
0000807

1 3
d'octubre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 026/2021

2021-
0000808

1 4
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autorització de celebració del matrimoni civil el dia 22 d’octubre de 2021

2021-
0000809

1 4
d'octubre
de 2021

Pavellons
esportius

Ús de les instal·lacions esportives municipals per part del Club Patí
Riudoms per l'organització del Campionat de patinatge artístic Copa
Catalana dels dies 13 i 14/11/2021.

2021-
0000810

1 4
d'octubre
de 2021

Pavellons
esportius

Ús de les instal·lacions esportives municipals per part del Club Patí
Riudoms per l'organització de la Gala d'exhibició de patinatge artístic del
dia 19/12/2021.

2021-
0000811

1 4
d'octubre
de 2021

Secretaria Autorització de celebració del matrimoni civil el dia 24 d’octubre de 2021

2021-
0000812

1 4
d'octubre
de 2021

Pavellons
esportius

Ús de les instal·lacions esportives municipals per part del Club Patí
Riudoms per l'organització del Campionat de patinatge del dia 17/10/2021.

2021-
0000813

1 4
d'octubre
de 2021

Comptabilitat Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 43/2021

2021-
0000814

1 4
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Proposta aprovació despeses desplaçaments a incloure a la nòmina

2021-
0000815

1 8
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis a la
Persona

Resolució de la sol·licitud de renovació de la targeta d'aparcament per a
persones amb discapacitat, com a titular no conductor

2021-
0000816

1 8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autorització cessió d'ús de la sala d'exposicions de l'Epicentre Gaudí per
la realització d'una assemblea general extraordinària de la Mina de Sant
Domènech el dia 22.10.2021

2021-
0000817

1 8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Contractació d'una sessió de contacontes per a L'hora del conte el
dissabte 16 d'octubre de 2021

2021-
0000818

1 8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Obertura de segona convocatòria pública per a l’atorgament de llicències d’
ocupació temporal de «l’ESPAI COWORKING RIUDOMS», set llicències,
ubicat a la segona planta de l’edifici de l’Antiga Llar de Jubilats.

2021-
0000819

1 8
d'octubre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 027/2021

2021-
1 9
d'octubre

Obres,
Urbanismes Devolució de fiança d'obres

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 24/01/2022, 24/01/2022A
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0000820 de 2021 i Activitats

2021-
0000821

1 9
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Incorporació dinamitzador/a de joventut

2021-
0000822

1 9
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Aprovació dels padrons de les taxes per la prestació dels serveis
d'abastament d'aigua, de gestió de residus i de clavegueram que
corresponen al 3r trimestre de 2021

2021-
0000823

1 9
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol.licitud d'anul·lació dels rebuts de la taxa brossa-
clavegueram del c/ Arenal, per titular erroni

2021-
0000824

2 0
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Finalització procés selectiu

2021-
0000825

2 0
d'octubre
de 2021

Contractació
Adjudicació, mitjançant contracte menor, del servei de menjador de la Llar
d'Infants Municipal

2021-
0000826

2 0
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Atorgament llicència ocupació temporal de la via pública espai annex a
l'escola Cavaller Arnau

2021-
0000827

2 0
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 25
D'OCTUBRE DE 2021'

2021-
0000828

2 0
d'octubre
de 2021

Subvencions
Sol·licitud de subvenció PAM 2020-2023, dins la línia de despeses
corrents - anualitat 2022, per a despeses corrents de béns de titularitat
municipal que afecten a un servei o a l’ús públic.

2021-
0000829

2 0
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió temporal d'ús de la pista Sant Antoni per fer un esmorzar el dia
23.10.2021

2021-
0000830

2 0
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autoritizació de llicència temporal de la via pública de la plaça de l'Arbre el
dia 07/11/2021 a l'entitat Em dones força

2021-
0000831

2 0
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVTATS DEL DIA 25 D'OCTUBRE DE 2021'

2021-
0000832

2 0
d'octubre
de 2021

Intervenció 5è. expedient Modificació de crèdits exercici 2021.

2021-
0000833

2 0
d'octubre
de 2021

Assistència
jurídica

Encomana a l'arquitecta municipal la redacció del Projecte bàsic i executiu
per les obres de millora de les instal·lacions i la pavimentació del carrer
sant Pau de Riudoms

2021-
0000834

2 0
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Servei realització de la xerrada "Comunitat i xarxa per compartir i créixer"
en el ConnecTALENT - Networking emprenedor de Riudoms

2021-
0000835

2 2
d'octubre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer Dr. Fleming, de Riudoms.

2021-
0000836

2 2
d'octubre
de 2021

Intervenció Modificació de crèdit mitjançant transferència de crèdits

2021-
0000837

2 2
d'octubre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer de Xaloc, de Riudoms.

2 2
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2021-
0000838

d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió temporal d'ús de la pista Sant Antoni per fer un dinar el dia
23.10.2021

2021-
0000839

2 5
d'octubre
de 2021

Pavellons
esportius

Ús de les instal·lacions esportives municipals per part del Club Patí
Riudoms per l'organització de la jornada de tecnificació de patinatge
artístic del 27 al 31/12/2021.

2021-
0000840

2 5
d'octubre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Ocupació via pública per camió de mudances

2021-
0000841

2 5
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis al
Territori

Llicència d'obres per la instal·lació d'un puntalet amb armari de protecció i
mesura per una nova escomesa elèctrica al polígon 17, parcel·la 29, de
Riudoms

2021-
0000842

2 5
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Complement de productivitat mes d'octubre integrants Servei de Vigilants

2021-
0000843

2 6
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Rectificació d'error material de l'acord de la Junta de Govern del
25.10.2021 del Servei d’enginyeria d’obra civil per la implantació de l’
aparcament municipal provisional “Els Hortets” mitjançant contracte menor

2021-
0000844

2 6
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autorització per procedir al trasllat de restes cadavèriques del nínxol núm.
4120 al nínxol núm. 269 del cementiri municipal

2021-
0000845

2 6
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de bonificació en l'IBI per la instal·lació de
plaques fotovoltaiques al c/ Joan Miró, 2

2021-
0000846

2 6
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació serveis extraordinaris inclosos a la nòmina del mes d'octubre
2021

2021-
0000847

2 6
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la petició de bonificació del 30% de l'IBI per família nombrosa

2021-
0000848

2 6
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de bonificació en l'IBI per instal·lació de plaques
fotovoltaiques al c/ Llebeig

2021-
0000849

2 6
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Ocupació via pública amb camió

2021-
0000850

2 6
d'octubre
de 2021

Assistència
jurídica

Donar-se per assabentat de la comunicació de la finalització de les obres,
per la seva primera ocupació, relativa a la construcció d’un habitatge
unifamiliar aïllat i piscina al carrer de la Pluja, i devolució de la fiança
d'obres

2021-
0000851

2 7
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Aprovació nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes d'octubre de 2021 i
assegurances socials

2021-
0000852

2 7
d'octubre
de 2021

Intervenció COST EFECTIU DELS SERVEIS 2020

2021-
0000853

2 7
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Rectificació error material

2021-
0000854

2 7
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Aixecament de la retenció de crèdit pel que fa a l'adjudicació dels lots 1 al
5 que formen part del contracte mixt del subministrament, en règim de
lloguer sense opció de compra, de lavabos portàtils, d'estands de fira, de
casetes fusta i del servei de revisió de les atraccions firals i del servei de
personal de relacions públiques per a la Fira de l'Avellana que organitza
l'Ajuntament de Riudoms i acordar que no es portarà a terme l'acte

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 24/01/2022, 24/01/2022A
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gastronomic i de promoció de productes locals i de proximitat previst per a
la tardor /hivern d'aquest any 2021.

2021-
0000855

2 7
d'octubre
de 2021

Subvencions
Sol·licitud de subvenció PAM 2020-2023, dins la línia d’inversió - anualitat
2022, per a les obres del projecte bàsic i executiu de millora de les
instal·lacions i la pavimentació del carrer de Sant Pau.

2021-
0000856

2 7
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 310

2021-
0000857

2 7
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la petició de bonificació del 30% de l'IBI per a família
nombrosa

2021-
0000858

2 7
d'octubre
de 2021

Àrea de
Serveis
Interns

Ordenació pagament nòmina de retribucions del personal de l’Ajuntament i
assistències dels regidors corresponents al mes d'octubre de 2021 i
assegurances socials.

2021-
0000859

2 8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autorització cessió d'ús sala audiovisuals Escoles Velles AMPA Beat
Bonaventura el dia 2.11.2021

2021-
0000860

2 8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Atorgament de llicència temporal de la via pública (plaça de l'Església) per
la venda de castanyes per part d'alumnes de l'Institut Joan Guinjoan

2021-
0000861

2 8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Atorgament de llicència temporal de la via pública (davant les
instal·lacions del pavelló municipal - Carrer de Salvador Espriu) per la
venda de castanyes per part d'alumnes de l'Institut Joan Guinjoan

2021-
0000862

2 8
d'octubre
de 2021

Tresoreria Pagament a justificar núm. 018/2021

2021-
0000863

2 8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Atorgament de llicència temporal de la via pública (plaça dels Gegants)
per la venda de castanyes per part d'alumnes de l'Institut Joan Guinjoan.

2021-
0000864

2 8
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN ORDINÀRIA DEL DIA 2 DE
NOVEMBRE DE 2021'

2021-
0000865

2 8
d'octubre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer de la Solana, de Riudoms.

2021-
0000866

2 8
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Resolució de la sol·licitud de revisió rebuts d'aigua del 3r i 4t trimestre
2020 del c/ Llevant, per causa de fuita

2021-
0000867

2 9
d'octubre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Requeriment d'esmena 'Centre cultural associació islàmica'

2021-
0000868

2 9
d'octubre
de 2021

À r e a
tresoreria

Anul·lació del rebut núm. 0100001369 de la Llar d'Infants "Picarols", emès
per error.

2021-
0000869

2 9
d'octubre
de 2021

Contractació

Acceptació de les observacions de l’informe d’intervenció a l’adjudicació
dels lots del contracte del servei de monitoratge dels cursos, tallers de
formació i lleure que organitza l’Ajuntament, i suspendre la seva
adjudicació.

2021-
0000870

2 9
d'octubre
de 2021

À r e a
Secretaria

Atorgament llicència ocupació temporal de la via pública a la plaça de
l'Església, núm. 3 per la venda de flors els dies 29, 30 i 31 d'octubre de
2021

2021-
2 9
d'octubre À r e a Canvi de titularitat del dret funerari de concessió del nínxol núm. 336 del
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0000871 de 2021 Secretaria cementiri municipal

2021-
0000872

2  d e
novembre
de 2021

Contractació
Inici de l’expedient de contractació de les obres de la Memòria valorada
per a la Instal·lació d’una producció fotovoltaica a l’Escola Beat
Bonaventura, al carrer Doctor Fleming, s/n, de Riudoms.

2021-
0000873

2  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Exp. núm. 225/2019-R, a nom de la senyora Renart, en relació a la
devolució d'ingressos indeguts per l’import carregat en excés en concepte
d’ús del Servei de Menjador escolar durant el curs 2018-2019.

2021-
0000874

2  d e
novembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Correcció d’errades materials

2021-
0000875

2  d e
novembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer de Xaloc, de Riudoms.

2021-
0000876

3  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió sala audiovisual Escoles Velles a l'Associació Dones Bella Llar els
dies 9, 16 i 23 de novembre

2021-
0000877

3  d e
novembre
de 2021

Contractació
Adjudicació dels lots que formen part del contracte del servei de
monitoratge dels cursos, tallers de formació i lleure que organitza
l'Ajuntament

2021-
0000878

3  d e
novembre
de 2021

Secretaria Ocupació via pública amb un contenidor

2021-
0000879

3  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN ORDINÀRIA DEL DIA 8 DE
NOVEMBRE DE 2021'

2021-
0000880

3  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME, OBRES I
ACTIVTATS DEL DIA 8 DE NOVEMBRE DE 2021'

2021-
0000881

3  d e
novembre
de 2021

Recursos
Humans

Nomenament de funcionaris interins per ocupar places de guàrdies
municipals

2021-
0000882

3  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA DE JOVENTUT, ESPORTS,
CULTURA I FESTES DEL DIA 8 DE NOVEMBRE DE 2021'

2021-
0000883

4  d e
novembre
de 2021

Assistència
jurídica

Donar-se per assabentat de la comunicació de la finalització de les obres,
per la seva primera ocupació, relativa a la construcció d'un habitatge
unifamiliar entre mitgeres ubicats al carrer d'Antoni Gaudí, de Riudoms

2021-
0000884

4  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió espai recinte de Sant Antoni el 06/11/2021 a l'Associació de
l'Esplai Casal Riudomenc per portar a terme una sèrie d'activitats

2021-
0000885

5  d e
novembre
de 2021

Tresoreria Relació ordenació pagaments núm. 028/2021

2021-
0000886

5  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió espai Cambra Agrària el 12 de novembre per reunió de la Mina de
Sant Jaume

2021-
0000887

5  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Autorització temporal de la via pública de la plaça de la Palmera el 21/11
/2021 per tal de realitzar un vermut electrònic a favor de la fundació
Movember

2021-
5  d e
novembre

Àrea de
Serveis al

Aprovació de l’inici de l'expedient per a l'aprovació del Projecte d'actuació
específica en sòl no urbanitzable per la rehabilitació de la masia existent
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0000888 de 2021 Territori ubicada al polígon 44, parcel·la 49, de Riudoms, per adequar-la a
habitatge familiar i/o ús d d’allotjament rural en la modalitat de masoveria i
la seva catalogació

2021-
0000889

5  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Aprovació del padró de la taxa per la prestació del servei de la Llar
d'Infants que correspon al mes de novembre de 2021.

2021-
0000890

8  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Servei contractació sessió Hora del conte a la biblioteca "Antoni Gaudí"

2021-
0000891

8  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Denegar la cessió ús sala de la Cisterna Vella del dia 19/12/2021

2021-
0000892

9  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió equipament per poder realitzar assajos per part de la Banda de
Cornetes i Timbals de Santa Llúcia

2021-
0000893

9  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Emissió i aprovació liquidació taxa per la utilització privativa o
aprofitaments especials del sòl o terrenys d’ús públic per empreses
explotadores de serveis de subministraments d’interès general (1,5%) -
Exercicis 2019 i 2020 - ADAMO TELECOM IBERIA SA

2021-
0000894

9  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Aprovació de la relació provisional d'aspirants admesos/es i exclosos/es
en la convocatòria per a la formació d'una borsa de treball d'auxiliars
administratius

2021-
0000895

9  d e
novembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat al carrer de la Mola, de Riudoms

2021-
0000896

9  d e
novembre
de 2021

Obres,
Urbanismes
i Activitats

Bonificació del 95% de la quota de l’ICIO per la instal·lació de plaques
solars fotovoltaiques a l’habitatge situat a la Plaça de l’Església, número 9,
de Riudoms

2021-
0000897

9  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Rectificació de l'error material en el Decret núm. 2021-0000173 de revisió
dels rebuts d'aigua del 1r i 2n trimestre 2020 del c/ Marinada, per
acumulació de volum facturat per manca lectura trimestre anterior

2021-
0000898

9  d e
novembre
de 2021

Intervenció 6è. expedient Modificació de crèdits exercici 2021

2021-
0000899

1 0  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'JUNTA DE GOVERN LOCAL ORDINÀRIA DEL DIA 15
DE NOVEMBRE DE 2021'

2021-
0000900

1 0  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Convocatòria de 'COMISSIÓ INFORMATIVA D'HISENDA I GOVERNACIÓ
DEL DIA 15 DE NOVEMBRE DE 2021'

2021-
0000901

1 0  d e
novembre
de 2021

Assistència
jurídica

Llicència d'obres de rebaix de la vorera per accedir el vehicle a l'habitatge
al carrer Gebra, de Riudoms

2021-
0000902

1 2  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Esmena del decret d'admesos i exclosos per canvi de dia i lloc de la prova
català de la borsa d'auxiliars administratius

2021-
0000903

1 2  d e
novembre
de 2021

À r e a
intervenció

Aixecament d’objecció de la relació de factures núm. 47/2021

2021-
0000904

1 2  d e
novembre
de 2021

À r e a
Secretaria

Cessió temporal golfes de la casa Gaudí el dia 19/12/2021 a l'Associació
Groumets de Riudoms

2021-
1 3  d e Àrea de

Llicència urbanística per la instal·lació de 30 ml de tanca i una porta
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0000905 novembre
de 2021

Serveis al
Territori

d'accés a les finques al polígon 36, parcel·la 39, de Riudoms

2021-
0000906

1 3  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Devolució d'ingressos indeguts per l'import carregat en excés en concepte
de Servei de menjador escolar, corresponent al mes de juny 2021, de
l'alumne Sales, atès que es van comptar més dies del que en realitat van
ser.

2021-
0000907

1 3  d e
novembre
de 2021

À r e a
tresoreria

Devolució d'ingressos indeguts per l'import carregat en excés en concepte
de Servei de Menjador escolar, corresponent al mes de juny 2021.

2021-
0000908

1 5  d e
novembre
de 2021

Assistència
jurídica

Memòria valorada per la substitució de calderes de calefacció de l'escola
Beat Bonaventura i nova instal·lació de gas natural a l'escola Beat
Bonaventura i la llar d'infants Picarols

 
 
El Ple de l'Ajuntament en queda assabentat.

DONAR COMPTE DE LA REMISSIÓ DE L’EXECUCIÓ TRIMESTRAL DEL PRESSUPOST
 DE LES ENTITATS LOCALS DEL 3R TRIMESTRE DE 2021

DONAR COMPTE DE LA REMISSIÓ DE L’EXECUCIÓ TRIMESTRAL DEL PRESSUPOST4. 
DE LES ENTITATS LOCALS DEL 3R TRIMESTRE DE 2021

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo, regidor d'Hisenda, que fa l’explicació d’
aquest punt.
 
El Sr. Jordi Domingo manifesta el següent: «Bona tarda tothom, moltes gràcies Alcalde. Com ja
és habitual de donar compte de forma trimestral sobre el resultat de l'estabilitat pressupostària
que en aquest cas és un clima amb aquest objectiu d'estabilitat pressupostària, ja que tenim
una capacitat de 983.732,09 €. També per altra banda una de les altres informacions
trimestrals que s'han de donar compte és quin és el deute viu. En aquest cas, a 30 de setembre
de 2021 és de 4.316.177,83 €, composat per 900.000 euros del deute a curt termini i de
3.416.177,83 €, deute a llarg termini. En conclusió s'envia aquesta informació al Ministeri
d'Hisenda on se l’hi informa que la corporació local compleix amb l'objectiu d'estabilitat
pressupostària i el nivell de deute viu que acaba de comentar en aquests moments».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo, i dóna la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
I no havent-hi cap intervenció per part dels regidors, es passa a donar compte al Ple.

 
Es dóna compte al Ple de l’Ajuntament que s’ha comunicat al Ministeri d’Hisenda iFunció
Pública l’actualització i les dades d’execució del pressupost i dels estats financers de les
entitats que formen part del sector d’administracions públiques de l’Ajuntament de Riudoms,
corresponent al 3r trimestre de l’exercici de 2021.
 
Així mateix, també es comuniquen les dades corresponents a l’Informe d’avaluació del
compliment d’objectius que contempla la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat
pressupostària i sostenibilitat financera, i que suposen que el pressupost en execució de les
entitats que formen part del sector d’administracions públiques d’aquest Ajuntament, es
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compleix amb l’objectiu d’estabilitat pressupostària; que aquest compliment és merament
informatiu al suspendre's les regles fiscals per als anys 20020 i 2021;  i que el nivell de deute
viu és de 4.316.177,83 euros.
 
Vist tot això, el Ple de l’Ajuntament en queda assabentat.

DONAR COMPTE DEL COMPLIMENT DEL PERÍODE MIG DE PAGAMENT A PROVEÏDORS
 DE LES ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES I DE MOROSITAT, DEL 3R TRIMESTRE DE 2021

DONAR COMPTE DEL COMPLIMENT DEL PERÍODE MIG DE PAGAMENT A5. 
PROVEÏDORS DE LES ADMINISTRACIONS PÚBLIQUES I DE MOROSITAT, DEL 3R
TRIMESTRE DE 2021

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo, regidor d'Hisenda, que fa l’explicació d’
aquest punt.
 
El Sr. Jordi Domingo manifesta el següent: «Continuant amb aquesta informació trimestral s'ha
de remetre al Ministeri d'Hisenda. Es dóna compte de quin és el període mig de pagament que
en aquest cas el tercer trimestre, que es va tancar en 31,55 dies. Per tant, ajustat però complint
l'objectiu establert. En aquest cas, totes les entitats perquè és el consolidat de l’Ajuntament
més les EPE’s i la Fundació Gaudí, que estan per sota dels 30 dies. I és l'Ajuntament que està
una mica per sobre dels 30 dies»
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo, i dóna la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
A continuació, el Sr. Enric Jódar, del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta el següent:
«Si bé només comentar que en relació a altres vegades que ha passat aquest punt, veiem que
el període de pagament a proveïdors ha baixat bastant considerablement. Per tant, felicitar la
feina que s'ha fet en aquest sentit. I potser sigui que a l'altre costat de la balança evidentment
no són proveïdors. Però també remarcar que les entitats sí que tenen també necessitats
econòmiques, i que potser aquesta part és la que encara l'Ajuntament no està acabant de tenir
tanta agilitat, llavors a felicitar evidentment per la feina que s’ha fet fins ara, però que aquest
petit incís a nivell de tresoreria, més que res perquè en quedi constància per si es pot agilitzar
en el cas de les entitats. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo, que
manifesta el següent: «És cert que potser n'hi ha alguna que pot tenir una certa demora, però
també és cert que moltes vegades ens veiem i ens desitgem perquè ens presentin tota la
documentació necessària, i això és un dels factors que retarda el pagament. En aquests
moments, si mal no recordo, crec que tot el 2020 està liquidat, i del 2021 ja s'han fet la major
part de bestreta, però també depenem molt del moment en què les entitats fan la seva
sol·licitud com a bestreta i després la seva justificació».
 
 
Tot seguit, el Sr. Alcalde fa la següent intervenció: «Bé, en tot cas com a plenari, sumar-nos a l’
agraïment que bàsicament és destinat a l'àrea econòmica per l'esforç que s'ha fet per posar-se
al dia en el període mig de pagament i en tot cas, també animar i encoratjar que si hi ha alguna
incidència pel que fa a les subvencions també ens posem al dia».
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Finalitzades les intervencions es passa a donar compte al Ple.

 
Es dóna compte al Ple de l’Ajuntament que s’ha comunicat al Ministeri d’Hisenda, les dades del
període mig de pagament a proveïdors de les administracions públiques i de morositat, del
3r  trimestre de 2021, de conformitat amb l’article 4.1 b) de l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 d’
octubre, per la qual es desenvolupen les obligacions de subministrament d’informació previstes
a la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera i de
conformitat amb el que estableix la Disposició Transitòria Única del Reial Decret 635/2014, de
25 de juliol, per la qual es desenvolupa la metodologia del càlcul del període mig de pagament
a proveïdors de les administracions públiques i les condicions i el procediment de retenció de
recursos dels règims de finançament, previstos a la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’
estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera. El període mig de pagament global a
proveïdors trimestral ha estat de 31,55 dies.
 
Vist tot això, el Ple de l’Ajuntament en queda assabentat.

 DONAR COMPTE DEL PLA D’AJUST DEL 3R TRIMESTRE DE 2021

DONAR COMPTE DEL PLA D’AJUST DEL 3R TRIMESTRE DE 20216. 

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo, regidor d'Hisenda, que fa l’explicació d’
aquest punt.
 
El Sr. Jordi Domingo manifesta el següent: «Aquestes també és una de les altres obligacions
derivades d'una decisió que es va prendre l'any 2012 però que ens obliga mensualment a
enviar-ho per escrit. En aquest cas, la intervenció diu que no hi ha res a ajustar perquè els
deutes estaven referits a l'any 2011, aquests es van liquidar i per tant, és una informació que és
obligat enviar-la, però que no aporta ni clarifica res. Senzillament és donar constància que s'ha
fet aquest enviament».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo, i dóna la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
I no havent-hi cap intervenció per part dels regidors, es passa a donar compte al Ple.

 
Es dóna compte al Ple de l’Ajuntament que s’ha comunicat, en data 29 d'octubre de 2021, al
Ministeri d’Hisenda, les dades del seguiment trimestral del Pla d’ajust del 3r trimestre de 2021,
en compliment del que disposen els apartats 4 i 6 de la disposició addicional primera de la Llei
Orgànica 4/2012, de 28 de setembre, per la qual es modifica la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’
abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera. S’ha complert amb l’obligació de
remetre l’informe trimestral sobre el compliment dels terminis previstos a la Llei 15/2010, de 5
de juliol, de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual s’estableix les
mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials, i s’ha complert amb l’
obligació de l’actualització d’informació de la CIR-Local.
 
Vist tot això, el Ple de l’Ajuntament en queda assabentat.
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DONAR COMPTE DE LA RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA DE L’APROVACIÓ DE LES LÍNIES
 FONAMENTALS DEL PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2022

DONAR COMPTE DE LA RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA DE L’APROVACIÓ DE LES LÍNIES7. 
FONAMENTALS DEL PRESSUPOST DE L’EXERCICI 2022

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo, regidor d'Hisenda, que fa l’explicació d’
aquest punt.
 
El Sr. Jordi Domingo manifesta el següent: «També una de les obligacions d'informació. En el
mes de setembre es va haver d'enviar la informació corresponent a quin seran les línies
principals del pressupost de l'any següent. Dintre d'aquí es va elaborar i es va presentar la
informació de què disposen vostès en la informació que s'ha distribuït, en el qual es preveia
que tindríem un pressupost d'ingressos de 7.082.000 euros i un pressupost de despeses de
7.082.000 euros. Amb algunes variacions respecte a les respectives partides, on potser
destacaria fonamentalment, el fet del capítol 6è de 822.000 euros i la partida d'ingressos
financers de 720.000 euros que és la que ajuda a finançar, que són els crèdits externs amb què
es financen les inversions. D’aquí també destacar que en el capítol d'ingressos baixen les
subvencions que es perceben d'altres administracions, pel fet que aquest any només hi ha una
subvenció derivada del PAM 2020-2023. També aquesta proposta de línia d'inversió ha estat
fiscalitzada per intervenció, que diu que no es compleix l’objectiu d'estabilitat tot i que el
pressupost està equilibrat, i que sí que es compleix la regla de la despesa. Malgrat que en
aquests moments no hi ha unes dades fixes atès que van ser suspeses aquestes obligacions.
Aquesta informació que avui estem donant compte aquí al ple i després aquestes línies
fonamentals es compararan quan es presenti el pressupost. En aquest moment el rati
d'endeutament es preveu que sigui del 61,94 a la liquidació del 2021, i que passi a ser 69,22
quan es tanqui l'exercici 2022. La resta de partides en principi no hi ha res rellevant a destacar».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo, i dóna la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
I no havent-hi cap intervenció per part dels regidors, es passa a donar compte al Ple.

Es dóna compte al Ple de l'Ajuntament del Decret de l'Alcaldia núm. 2021-00711 de data 14 de
setembre de 2021, sobre l'aprovació de les línies fonamentals del pressupost de l'exercici de
2022, el redactat del qual és el següent:

 
"DECRET

Línies fonamentals del pressupost exercici 2022

Fets

1. La Intervenció municipal ha informat que cal aprovar les línies del pressupost de l’exercici
següent abans del dia 15 de setembre de l’exercici en curs.
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2. L’Alcaldia per decret 2021-0000163 de data 15/03/2021, en data va aprovar el pla
pressupostari a mig termini per al període 2022-2024 el qual és la base per a la confecció de
les línies fonamentals del pressupost, i se'n va donar compte al Ple de l'Ajuntament el dia  18/03
/2021.

3. Es proposen les següents línies fonamentals per a l’exercici següent:
 

 
4. L'Alcaldia ha resol iniciar l’expedient de d’aprovació de les línies fonamentals del pressupost
així com encarregar a la intervenció l’emissió de l’informe corresponent.

5. La intervenció ha emès informe número 169/2021 amb data 14 de setembre de 2021 amb
les següents consideracions:

1) Les línies fonamentals del pressupost de l'exercici 2022 no compleixen amb l'objectiu
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d'estabilitat. Per altra banda, compleixen amb la regla de la despesa (a nivell orientatiu, atès
que a data d’aquest informe no hi ha aprovada taxa de variació DC, i compleixen amb el rati d’
endeutament

2) Les línies fonamentals del pressupost de l'exercici 2022 són coherents amb les previsions
del pla pressupostari a mig termini 2022-2024, a excepció de:
 
- En les LFP es preveu un decrement en el Cap IX d’ingressos, al preveure en el PPMT un
préstec de 897.735,00€ i en les LFP un préstec de 720.000,00€.
- Es preveu un increment en el Cap I de despeses de personal en les LFP respecte en el
PPMT. Cal dir que a data d’aquest informe no consta de que s’hagi aprovat cap increment
retributiu per a l’exercici 2022, i les contractacions de nou personal restaran al que es determini
en les LPGE2022
- Es preveu un decrement en el Cap VI de despeses en les LFP respecte el PPMT.
 
Fonaments de dret
 
1. L’article 27.2 de la Llei orgànica 2/2012, de 27 d’abril d’Estabilitat pressupostària i
sostenibilitat pressupostària disposa que abans de l’1 d’octubre les corporacions locals
trametran al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques informació sobre  les línies
fonamentals  que contindran els seus pressupostos, a efectes de donar compliment als
requeriments de la normativa europea.

2. L’article 15.1 de l'Ordre HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, pel qual es desenvolupen les
obligacions de subministrament d'informació previstes a la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril,
d'Estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera, estableix que les corporacions locals tenen
l'obligació de remetre al Ministeri d'Hisenda i Administracions Públiques, abans del 15 de
setembre de cada any, les línies fonamentals dels pressupostos per a l'exercici següent, que
han de contenir almenys la següent informació:

- Definició de les principals polítiques que inspiren el pressupost amb indicació de les mesures
d'ingressos i despeses en què es basen.
- Saldos pressupostaris i explicació de la seva adequació a l'objectiu d'estabilitat fixat. Tota la
informació complementària que permeti relacionar el saldo resultant dels ingressos i despeses
del pressupost amb la capacitat i necessitat de finançament calculada d'acord amb normes del
sistema europeu de comptes.
- Informació sobre els ingressos previstos en el projecte de pressupostos, tant pel que fa als
recursos del sistema de finançament subjectes a lliuraments a compte i posterior liquidació com
a la resta d'ingressos en els seus principals rúbriques.
- Informació sobre les dotacions de despeses contingudes en el projecte de pressupost i les
seves evolucions respecte a l'exercici precedent.
-Modificacions significatives en els criteris de pressupost que permetin una comparativa
homogènia amb l'exercici precedent.
 
4. L'article 4.1 de l'esmentada Ordre determina que la remissió de la informació econòmica-
financera de les corporacions locals correspon a la Intervenció o unitat que exerceixi les seves
funcions.

5. L’Acord del Consell de Ministres de 6 d’octubre de 2020, sol·licita al Congrés dels Diputats l’
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apreciació que a Espanya s’està sofrint una greu pandèmia, la qual cosa suposa una situació d’
emergència extraordinària que s’ajusta a allò disposat a l’article 135.4 de la Constitució
Espanyola i a l’article 11.3 de la LOEPSF. Tanmateix en aquest acord queda suspès l’Acord del
Consell de Ministres de 11 de febrer de 2020 sobre els objectius d’estabilitat pressupostària i
deute públic.

6. L’Acord del Congrés dels Diputats de 20 d’octubre de 2020 ratifica l’ apreciació del ACM de 6
d’octubre de 2020.
 
En conseqüència, RESOLC:
 
Primer.- Aprovar les línies fonamentals del pressupost de l'exercici de 2022 que es presenten a
nivell consolidat, incloent-hi les següents entitats classificades com a administracions públiques
i que, pet tant, integren el sector públic local als efectes del sistema europeu de comptes
nacionals i regional:  Ajuntament de Riudoms, EPE Riudoms Gestió, EPE Riudoms Serveis i
Fundació Gaudí i d’acord amb el següent detall:
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Segon.- Les línies fonamentals del pressupost de l'exercici 2022 no compleixen amb l'objectiu
d'estabilitat. Per altra banda, compleixen amb la regla de la despesa (a nivell orientatiu, atès
que a data d’aquest informe no hi ha aprovada taxa de variació DC, i compleixen amb el rati d’
endeutament.

Tercer.- Les modificacions més significatives en relació a la previsió de la liquidació de l’exercici
actual són:
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Quart.- Donar compte al Ple d’aquesta resolució en la propera sessió que se celebri.

Cinquè.- Encarregar a la Intervenció Municipal que remeti aquesta informació al Ministeri
d'Hisenda i Administracions Públiques, per donar compliment a les obligacions de
subministrament d'informació previstes a la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril,
d'Estabilitat  pressupostària i Sostenibilitat Financera.
 
Règim de recursos:
Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs
Sergi Pedret Llauradó, Alcalde."
 
El Ple en queda assabentat.
 

DONAR COMPTE DE LA RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA D’APROVACIÓ DEL COST
 EFECTIU DELS SERVEIS DE L’ANY 2020

DONAR COMPTE DE LA RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA D’APROVACIÓ DEL COST8. 
EFECTIU DELS SERVEIS DE L’ANY 2020

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo, regidor d'Hisenda, que fa l’explicació d’
aquest punt.
 
El Sr. Jordi Domingo manifesta el següent: «Un cop tancat l'exercici econòmic s'ha de donar
informació sobre quin ha estat el cost efectiu dels serveis en aquell any, en aquest cas estem
parlant del cost efectiu dels serveis de l'any 2020, on primer es classifiquen els tipus de serveis
en funció de la forma de gestió. En aquest cas tots són de gestió directa a excepció de la
recollida i tractament de residus, l'avaluació de sistemes de situacions de necessitat social i la
gestió dels residus sòlids urbans. També és de gestió mancomunada l'avaluació i tractament
de les aigües residuals, i les activitats funeràries que estan estandarditzades. Llavors la resta
és gestió directa. Per tant, el que es fa és fer una valoració o una consideració global de cada
un dels serveis, determinant les seves despeses directes en aquest cas despeses de personal,
despeses de compres i béns de servei, amortització d'aquells equipaments que estan destinats
a aquella activitat. I després hi ha una distribució dels costos indirectes que representa tot el
que és l'àrea de serveis auxiliars que no necessita cap activitat de tipus administratiu, jurídic,
etcètera. Per tant, amb això es determina quin és el cost efectiu de cada servei i mode
d'indicació de l'abastament d'aigua i domiciliació d'aigua potable té un cost de 562.000 euros,
per conservació manteniment i vigilància i infantil i primària, tot el que és la part d'Ensenyament
491.000 euros, i urbanisme planejament i gestió de tot el tema disciplinari urbanístic 464.000
euros. I ja per acabar, el trànsit que seria tota part de vigilància i mobilitat 420.000 euros.
Tanmateix, també s'informa del cost efectiu de la Fundació Gaudí que és de 9.500 euros i el
cost efectiu de gestió, pel que fa a la promoció de cultura per valor de 41.800 euros i
d'equipaments culturals el seu funcionament de 81.000 euros. S’està donant compliment, i en
el seu moment ja es va enviar aquesta informació al Ministeri d'Hisenda i Administracions
Públiques, i avui s’està donant compliment al tercer punt de la resolució d'alcaldia que es donar
compte en aquest plenari».
 

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 24/01/2022, 24/01/2022A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
3
9
4
2
2
1
A
0
9
4
B
5
4
1
5
2
A
D
C
E
1
1
7
8
4
7
0
4
C
8
5
D
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
3
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
8
:
4
1
:
5
5

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 06/05/2022 a les 10:19:08



El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo, i dóna la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
I no havent-hi cap intervenció per part dels regidors, es passa a donar compte al Ple.

Es dóna compte al Ple de l'Ajuntament del Decret de l'Alcaldia núm. 2021-00852  de data
27 d'octubre de 2021, sobre l'aprovació del cost efectiu dels serveis de l'any 2020, el redactat
del qual és el següent:

 
"DECRET
 
COST EFECTIU DELS SERVEIS 2020

Fets
 
1. Per Decret d’Alcaldia núm. 2021-0000377, de data 28 de maig de 2021, es va aprovar la
liquidació del pressupost de l’any 2020.

2. En l’exercici 2020 l’entitat local presta els següents serveis, segons el detall de l'annex 1:

A. Serveis de prestació obligatòria per als municipis
B. Serveis corresponents a competències pròpies dels municipis.
 
3. A partir de les dades de la liquidació la Intervenció d'aquesta entitat local ha calculat els
costos efectius dels serveis que es presten, segon el detall:

A. AJUNTAMENT DE RIUDOMS
ANNEX 1
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ANNEX 2
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Fonaments de dret

- Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases del Règim Local (LBRL).
- Ordre HAP/2075/2014, de 6 de novembre estableix els criteris de càlcul del cost efectiu dels
serveis que presten les entitats locals..
- Ordre HAP/2105/2012, d'1 d'octubre, pel qual es desenvolupen les obligacions de
subministrament d'informació previstes a la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d'abril, d'Estabilitat
pressupostària i sostenibilitat financera.
- Resolució de 23 de juny de 2015 de la Secretaria General de Coordinació Autonómica i Local,
per la que s’especifiquen els elements inclosos en els annexos de l’Ordre HAP/2075/2014.
 
En conseqüència, RESOLC:
 
Primer.- Aprovar el cost efectiu dels serveis que presta l’entitat local i entitats dependents que s’
han relacionat de l'any 2020.

Segon.- Trametre al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques els costos efectius dels
serveis anteriorment referenciats.

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 24/01/2022, 24/01/2022A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
3
9
4
2
2
1
A
0
9
4
B
5
4
1
5
2
A
D
C
E
1
1
7
8
4
7
0
4
C
8
5
D
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
3
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
8
:
4
1
:
5
5

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 06/05/2022 a les 10:19:08



Tercer.- Donar compte al Ple a la següent sessió Plenària.
 
Règim de recursos:
Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs.
Sergi Pedret Llauradó, Alcalde."
 
El Ple en queda assabentat.
 
 
 

APROVACIÓ DE LA 6a MODIFICACIÓ DE CRÈDITS DEL PRESSUPOST DE
 L'AJUNTAMENT DE RIUDOMS DE L'EXERCICI DE 2021

APROVACIÓ DE LA 6A MODIFICACIÓ DE CRÈDITS DEL PRESSUPOST DE9. 
L'AJUNTAMENT DE RIUDOMS DE L'EXERCICI DE 2021, DE CRÈDIT EXTRAORDINARI I DE
SUPLEMENT DE CRÈDIT

El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo, regidor d'Hisenda, que fa l’explicació d’
aquest punt.
 
El Sr. Jordi Domingo manifesta el següent: «D'acord amb la documentació la qual ja disposeu,
avui es proposa l'aprovació de la sisena modificació de crèdit del pressupost de l'Ajuntament
del 2021 en quant a crèdit extraordinari i suplement de crèdit. Aquestes modificacions
acostumen a ser habituals sobretot a final d'any pel desequilibri de les diferències que hi ha
entre unes partides i altres, en el sentit que n'hi han unes que quan se'n van pressupostar hi ha
un excedent disponible, i hi ha d'altres que la seva previsió no ha coincidit exactament amb la
realitat, i per tant, permet fer aquest traspàs entre partides pressupostàries.
 
Per tant el que es proposa per cobrir aquelles necessitats, bé sigui amb nous ingressos o amb
anul·lacions i baixes dels crèdits d'altres partides. Com ha dit que això no afecti a l'equilibri
pressupostari. En aquest cas concret el que es proposa un crèdit extraordinari de 5 partides
que es doten per un total de 14.600 euros i que es financen amb unes baixes d'altres partides
per al mateix import de 14.600 euros. L'altre gran bloc és totes aquelles partides que ja tenien
una partida amb un import inicial aprovat en el pressupost que necessiten d'un pressupost
addicional per completar el que seria l'exercici. I en aquest cas el que serien suplements de
crèdits. Aquests suplements de crèdit també es financen amb dos grans blocs, el romanent de
tresoreria de despeses generals per a l'exercici 2020 per import de 100.000 euros i la resta que
són 204.500 euros per anul·lacions i baixes de crèdits d'altres partides. En total 304.500 euros
que equilibra els suplements de crèdit que hem comentat anteriorment. Aquesta proposta es
proposa exposar-la al públic perquè en el termini de 15 dies es puguin fer les reclamacions
pertinents. Es publicarà en el tauler d'anuncis de l'Ajuntament com el Butlletí Oficial de la
província durant aquests quinze dies. Si transcorreguts d'aquests 15 dies no hi ha
reclamacions, es donarà un acord en ferm i per tant s'incorporaran al pressupost les partides
pressupostàries. Fins aquí la meva intervenció».
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El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo, i dóna la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
El Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i manifesta el
següent: «Ja em va quedar contestat tot a la comissió informativa, gràcies»
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández, i dóna la paraula al Sr. Enric Jódar,
portaveu del grup municipal de la CUP, que manifesta el següent: «La gran majoria de coses
també van quedar contestades a la comissió. Simplement fer esment a un dels punts
generalment també diem quan hi ha aquestes modificacions de crèdit de final d'any, en què al
final es reestructura una mica algunes partides i és el fet que la partida de manteniment de
parcs i jardins augmenten 14.000 euros, que això és pràcticament doblar la dotació inicial
d'aquesta partida, i per tant, farem sempre la mateixa consideració que és saber perquè a final
d'any es dobla aquesta partida. Si és perquè no es preveu adequadament a l'inici. O és que
quan ens en sobren diners d'altres partides en romanents d'altres partides es decideix
augmentar la partida de manteniment de parcs i jardins, que sumada a la de la inversió que
també hi ha en aquesta modificació de crèdit de 7.000 euros ens fa un total de 21.000 euros.
Llavors també una altra reflexió que és segurament potser l'equip de govern podria explicar-nos
si aquest manteniment és elevat, si no ho és, si s'ha fet un estudi sobre si es pot minimitzar
aquest cost o no, o és un cost més o menys estàndard pel pressupost de l'Ajuntament. Més
que res, perquè cada any reiteradament veiem a les modificacions de crèdit que aquesta
partida augmenta i més o menys es dobla, i no entenem ben bé si és que es fa una mala
planificació inicial de la dotació, o és que a final d'any els romanents que podrien destinar-se a
altres partides s'acaben destinant sempre a la part de manteniment de parcs i jardins. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula al Sr. Ricard Gili, portaveu
del grup municipal d’ERC-AM, que manifesta el següent: «Bona nit. Primer de tot, ben tornats
tots. Una breu intervenció, observem alguns desviaments de partides força considerables en
l'apartat de suplements de crèdit. En cito cinc d'aquests desviaments: el subministrament
d'aigua que passa de 185.000 euros a 221.000 euros és a dir 36.000 euros més. El servei de
recollida d'escombraries i selectiva de 410.000 euros a 527.000 euros, per tant s'hi sumen
117.000 euros. La deixalleria municipal ha passat de 20.000 a 36.000 euros, és a dir 16.000
més. El manteniment de parcs i jardins, ara ho deia el company de la CUP gairebé es duplica,
es passa de 15.000 euros a 29.000 euros. I les obres d'adequació de l'accessibilitat a la Casa
de la Vila té un pressupost inicial de 49.000 euros a 59.000 euros, és a dir 10.000 euros més a
la Comissió d'Hisenda. D'aquesta setmana es van donar explicacions de perquè aquests
increments en alguns casos de manera més concreta en d'altres no tan, simplement deixar ne
constància. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Gili, i dóna la paraula al Sr. Jordi Domingo per si vol
donar resposta a les preguntes.
 
El Sr. Jordi Domingo manifesta el següent: «Intentaré respondre totes les preguntes, una tota
vegada que Parcs i Jardins ha estat mencionada pels dos, i per tant aquesta és l'explicació: és
evident que la previsió que es fa a principi d'any pot tenir algunes falles perquè és difícil
augurar que és el que passarà durant l'any. Durant l'any hi poden haver diferents factors que
puguin incidir, o sigui perquè s'ha de fer una nova plantació d'algun tipus d'arbrat o s'ha de fer
alguna nova actuació en algun dels jardins que és difícil de preveure amb tanta antelació. I
després, en aquest cas concret el tema de la inversió que ha comentat com a com un tema
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totalment nou. Enguany ha sigut el torn dels treballs que es van haver de fer per trasllat i
plantació de les palmeres que es van plantar al carrer Salvador Espriu. Aquesta és l'explicació,
que pot ser que derivat d'això hi hagués algun material més i s’hagués posat dintre parcs i
jardins. En quant al desviaments dels suplements, quant al tema del subministrament de l'aigua
que heu preguntat, és evident que els consums d'un any a l'altre poden variar, però també el
que fa pujar o fa modificar, és que el fet que depèn de la procedència d'aquests. Si aquesta
procedència ve d'un vector que sigui dels pous no té un cost per a l'Ajuntament o molt poc, i si
bé més consum per part de l'aigua que es compra al CAT, això comporta un desviament en
aquest cas concret. L'aigua procedent del CAT ha augmentat amb un 103% en el que portem
d'aquests nou mesos, i això fa preveure que es necessitaran més diners de cara al tancament
d'any.
 
Per tant, el que aquí s'ha posat és una estimació del que entenem que pot arribar a ser si es
continua amb aquesta línia. Cosa que l'any passat, molta part d'aquesta aigua va poder venir
de pous i mines que tenen un cost pràcticament zero. En aquest sentit, és per això que s'ha
hagut de complementar aquests 36.000 euros. En quant a la recollida d'escombraries, com ja
es va explicar a la comissió informativa, és degut a un desfàs en la recepció de les factures, i
en aquest cas s'han de cobrir tres factures que no són d'aquest any, provenen de l'any 2020,
que no van arribar a temps.
 
I en quant a les obres de remodelació de l'accessibilitat de l'Ajuntament s'ha considerat dotar
aquest import perquè per acabar de completar una sèrie de coses que no estaven previstes
inicialment que han sortit de les obres, i en algunes altres de tipus decoratiu que no es van
contemplar en el pressupost inicial.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Domingo, i fa la següent intervenció: «Entenc que
amb la resposta queden contestades totes les preguntes. Només afegir una cosa, pel que fa a
la inversió de parcs i jardins no és només les palmeres, és tota una sèrie d'arbrat que es va
replantar, palmeres, moreres, magnòlies, en diferents llocs del del municipi. Només per
puntualitzar que no són només les palmeres».
 
Finalitzades les diferents intervencions se sotmet el dictamen a votació plenària.

El Ple de l'Ajuntament acorda amb l'abstenció dels Srs. Ricard Gili, Carme Cros, Maria Teresa
Basora, Arnau Salvat, Enric Jódar i José Manuel Hernández, i amb el vot a favor dels Srs.
Núria Mas, Jordi Domingo, Inmaculada Beatriz Parra, Verònica Torres, Judit Albesa, Josep
Maria Bages i l'Alcalde-President, aprovar el següent acord.

Fets

Pel Decret de l’Alcaldia 2021-000898, de data 9 de novembre 2021, s’inicia l’expedient núm.
3796/2021, per a l’ aprovació d’una modificació de crèdits núm. 6/2021, de crèdit extraordinari i
de suplement de crèdit del pressupost vigent per donar cobertura a les despeses que no poden
demorar-se fins el proper exercici.
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a.  

b.  

c.  

Consta a l’expedient informe favorable de l’interventor sobre la tramitació de l’expedient dalt
indicat, i sobre l'efecte en l'estabilitat pressupostària de la modificació pressupostària que es
proposa.

Fonaments de dret

1. La normativa jurídica està recollida fonamentalment a l’article 177 i 181 del Reial decret
legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les
hisendes locals (TRLRHL), i als articles 34 a 38 i els articles 43 i 44 del Reial Decret 500/1990.
 
2. Segons la normativa d’hisendes locals i el RD 500/90, quan s'hagi de realitzar alguna
despesa que no pugui demorar-se fins a l'exercici següent i en el pressupost de la corporació
no hi hagi crèdit, o sigui insuficient o no ampliable, el president ha d'ordenar la incoació de
l'expedient de concessió de crèdit extraordinari o de suplement de crèdit.
 
El finançament es pot realitzar a càrrec del romanent líquid de tresoreria, amb nous o majors
ingressos recaptats sobre els totals previstos en el pressupost corrent i mitjançant anul·lacions
o baixes de crèdits de despeses d'altres partides no compromeses del pressupost vigent, les
dotacions de les quals s'estimin reduïbles sense pertorbació del respectiu servei.
 
Excepcionalment, per aplicació de l’article 175.5 TRLRHL, també mitjançant operacions de
crèdit amb els requisits que s’estableixen al precepte de referència.
 
L’article 43 del RD 500/90, poden generar crèdit en els estats de despeses dels pressupostos,
en la forma que reglamentàriament s'estableixi, els ingressos de naturalesa no tributària
derivats de les operacions següents:
 
a) Aportacions o compromisos ferms d'aportació de persones físiques o jurídiques per finançar,
juntament amb l'entitat local o amb algun dels seus organismes autònoms, despeses que per la
seva naturalesa estiguin compreses en els seus objectius.
b) Alienacions de béns de l'entitat local o dels seus organismes autònoms
c) Prestació de serveis
d) Reembossaments de préstecs
e) Reintegraments de pagaments indeguts a càrrec del pressupost actual, pel que fa a la
reposició del crèdit en la quantia corresponent.
 
L’article 44 del RD 500/1990, de 20 d’abril estableix que per a procedir a la generació de crèdit,
serà requisit indispensable:
 

En els supòsits establerts en els apartats a) i b) de l’article anterior, el reconeixement del
dret o l’existència formal del compromís ferm d’aportació.
En els supòsits establerts en els apartats c) i d), el reconeixement del dret; si bé la
disponibilitat d’aquests crèdits estarà condicionada a l’efectiva recaptació dels drets.
En el supòsit de reintegraments de pressupost corrent, l’efectivitat del cobrament del
reintegrament.
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3. Segons els articles 22.2.e i 47 de la Llei 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las bases del
règim local, l’aprovació de la modificació del pressupost es competència del Ple de l’Ajuntament
per majoria simple.
 
4. Cal tenir en compte l’article 165.1 del TRLRHL, amb relació als articles 3 i 11 de la Llei
Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financera (LOEPSF).

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer.- Aprovar inicialment el 6è expedient de modificació de crèdits en el pressupost de l’
Ajuntament exercici 2021, de suplement de crèdit i de crèdit extraordinari.
 
Segon.- Per poder atendre les despeses que es detallen a continuació, per a les quals la
consignació és insuficient o inexistent en el pressupost ordinari actual, cal tramitar l’expedient
de suplement de crèdit i crèdit extraordinari que s’ha de finançar mitjançant nous ingressos i
anul·lacions i baixes dels crèdits de partides de despeses, del pressupost vigent, amb
subjecció a les disposicions vigents i d’acord amb el següent detall:
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Tercer.- Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze dies
hàbils, mitjançant edicte en el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de la Província, durant els
quals els interessats podran presentar-hi reclamacions. En cas que no es presentin
reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple disposarà del termini d’un mes, comptat
des de la finalització del període d’exposició pública, per resoldre-les.
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Règim de recursos:

Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs.

 APROVACIÓ INICIAL DEL PLA LOCAL DE JOVENTUT 2021-2024

APROVACIÓ INICIAL DEL PLA LOCAL DE JOVENTUT 2021-202410. 

El Sr. Alcalde dóna la paraula a la Sra. Núria Mas, regidora de Joventut, que fa l’explicació d’
aquest punt.
 
La Sra. Núria Mas manifesta el següent: «Gràcies alcalde. Us presentem el nou Pla Local de
Joventut de Riudoms que recull les línies d'actuació de les polítiques de joventut dels propers
anys. Va en la línia del Pla Local de Joventut anterior tot i que han fet noves aportacions. Per a
la seva elaboració han fet una diagnosi per tal de detectar les necessitats reals de la població
jove del nostre municipi. Hem tingut en compte les aportacions dels joves, els agents implicats
del territori, les regidories i l'oposició. Per tant, a través de reunions grups de discussió
entrevistes hem recollit la informació i les aportacions que han enriquit aquest document.
Aquest pla està estructurat en sis eixos: polítiques educatives, accés al món laboral, promoció
de la Salut i l'Esport, accés a l'habitatge, oci, cultura i festes, un eix transversal d'igualtat,
participació, equilibri territorial, sostenibilitat i responsabilitat climàtica. Disposem d'uns
objectius i unes accions per cada eix. I finalment detallem més concretament fins a 43 accions
que portarem a terme. Tenint en compte l'avaluació per reconduir, millorar, i adaptar sempre
que sigui necessari i la comunicació per tal de donar a conèixer el que fem i arribar al nostre
públic. I comentar que el pla i el pressupost es realitza dins d'un context de pandèmia i cal
destacar que es manté l'equip professional de joventut de tècnica i i dinamitzadora, ja que és la
clau per al desenvolupament de les polítiques de joventut».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció de la Sra. Mas, i dóna la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta el següent: «Si,
bé la intervenció inicial serà un pèl llarga però intentarem anar en els punts rellevants. Centrem
la part de la primera exposició en quatre aspectes. En primer lloc, com s'ha fet i com s'ha
treballat aquest Pla de Joventut i en volem analitzar tan l'avaluació del pla anterior com la
metodologia que s'ha seguit en la confecció d'aquest pla. Després parlarem una mica també
del contingut de la redacció que hi ha en aquest pla de joventut nou, i una mica llavors també
desenvoluparan la nostra opinió sobre les línies prioritàries que s'han marcat des de des de
l'àrea de Joventut.
 
En primer lloc per posar en context, la CUP va demanar el 14 d'octubre del 2020 les memòries
d'avaluació del Pla 2018-2020 i aquestes memòries no es van entregar fins al 30 de juny de
l'any 2021. Això és quasi un any després. Creiem que si són unes memòries que s'han
d'analitzar o s'han de realitzar anualment, no entenem per què va haver aquesta tardança. Això
ens fa suposar que no sabem si s'havien fet les memòries o no, o es van fer a posteriori. I en
tot cas, posar de manifest que un pla és un mitjà no és una finalitat i per tant, ha de ser una
eina per millorar alguna cosa o solucionar un problema. Per tant, és important que fem
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l'avaluació en el seu moment, sobretot perquè també la convocatòria de la licitació per redactar
aquest nou pla, es va fer sense ni tan sols haver fet l'avaluació prèvia, o haver-la compartit amb
els grups de l'oposició. Per tant, creiem que no es va seguir l'ordre adequat en aquest sentit.
Després en relació als tempos i la metodologia, a finals de juny vam fer vam fer una reunió amb
la regidoria on amb la tècnica i la regidora se'ns explica una mica la voluntat d'aquest pla.
Nosaltres vam entregar les propostes uns dies després, unes setmanes després, i després fins
al mes de novembre no tornem a ser res del pla. I de fet, ens assabentem que aquest pla anirà
a aprovació del plenari gràcies a l'Instagram Life de l'alcalde de l'Ajuntament. Llavors crèiem
que es podia haver anticipat una mica la comunicació, sobretot en el sentit del que ara
comentaré, i és que nosaltres també vam traslladar a la regidoria, que el que creiem és que un
cop enviades les propostes des dels grups municipals, el més adequat era fer-ne una mica de
traspàs inicial, o com a mínim, que a la comissió informativa es donés aquest espai per poder
traslladar les coses que em semblaven bé o no del pla, que hi hagués una mica de temps per
fer les modificacions i canvis pertinents, i llavors sí, anar al plenari i poder aprovar aquest pla
amb la màxima majoria possible dels vots. Nosaltres vam veure que l'altre dia a la Comissió
Informativa simplement es va convocar com un mer formalisme és a dir, s'havia d'informar de
què hi havia aquest ple i que anava al ple i no vam veure aquest intercanvi que nosaltres ja
vam dir el mes de juliol que esperàvem per part de l'equip de govern, de dir un cop redactat el
pla que és cert que tindrà algunes propostes dels grups municipals i altres de l'àrea de
Joventut, poder avaluar el contingut, la redacció, si falta informació, i falta concreció en les
propostes o ja són adequades. Tot aquest període d'intercanvi d'opinions no hi ha sigut, i ens
dóna la impressió que s'ha fet una mica a corre cuita en aquesta part final. Llavors això ho
volem deixar dit, més que res, perquè hi hauran coses que avui comentem que segurament si
ens haguessin donat aquest espai no caldria comentar-les al ple, i senzillament ho haguéssim
fet en una comissió o en alguna trobada informal, i avui aniríem més cara a barraca.
 
Fent una mica la consideració diguem ho així, del fet i el contingut de la redacció del pla. Sí que
s'ha dit que el pla que té una línia continuista, hi és cert i ho veiem així, que amb més o menys
les accions i les i els objectius que segueixen en aquest pla enllaça amb els objectius de
l'anterior pla. El que sí que veiem és que potser desenvolupen amb poca concreció les accions,
és a dir, nosaltres entenem que una acció d'un pla no s'ha de basar només en una línia, que a
vegades sí amb una línia ja suficient per concretar una proposta, però esperàvem una mica un
grau més gran de desenvolupament de moltes de les propostes i que no quedés amb una
frase, que a vegades també pot donar lloc a interpretacions diferents segons qui la llegeixi,
segons qui l’escrigui o segons qui l’executi. Sí que és cert, que conté algunes propostes noves,
però la gran majoria d'accions que contempla el pla són accions que com ja he dit que ja
s'estan duent a terme, per tant, és un pla que en si mateix potser no aporta tantes novetats
com les que nosaltres esperàvem, no només per l'equip de govern també per la part de les
propostes dels grups municipals, és a dir en aquest sentit no recau la responsabilitat última
només en l'equip de govern, sinó amb la resta de grups i en el nostre, evidentment.
 
Nosaltres considerem que aquest pla s'ha fet amb una redacció un pèl poca autocrítica, tenint
en compte el pla anterior, i posem un exemple, que és que l'espai jove nosaltres considerem
que sí que ha de ser un espai referencial per al jovent, però encara no hem aconseguit que
sigui aquest espai referencial, i del tot inclusiu, i ho diu les pròpies memòries del pla anterior
que parla de què ha costat una mica que els joves de més de 17 anys se sentin aquell espai
com a seu, o que la inclusió de les noies o la participació de les noies és un punt a tenir en
compte. I llavors llegeixes el pla nou i veus que les memòries i la valoració que s'ha fet del pla
antic no contemplen en aquest pla nou cap acció per modificar o canviar alguns dels rols
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d'aquest espai. I també considerem, que si aquest espai tan referencial ha de ser, que
nosaltres també hi creiem en aquest sentit, s'haurien d'haver definit segurament millor els usos
i els objectius que han de tenir aquest espai per edats, per grups d'afinitat, pel que sigui.. però
precisament per poder concretar una mica quins són els objectius i com han de treballar les
coses que fins ara potser no han acabat de funcionar del tot bé.
 
En relació a la metodologia de la participació, que sí que la regidora ha comentat que s'ha fet
una mica de diagnosi i amb agents del territori amb joves i amb els grups municipals. Nosaltres
a la Comissió Informativa vam comentar que del pla tampoc no en tenim clarament quina
metodologia s'ha seguit a l'hora de fomentar la participació juvenil per elaborar-lo, no hi ha
dades de participació per tant, no sabem si ha participat un 5% dels joves de Riudoms, o hi ha
participat en 50%, sí hi han participat grups de més joves però els més grans no. No en sabem
gaire cosa, i per tant, nosaltres creiem que més enllà de fer una reunió i que hi vagi més o
menys gent i que hi hagin propostes, això hauria de quedar reflectit al document que és
quantes persones hem pogut interpel·lar i valorar si aquesta participació ha sigut de qualitat o
no, perquè no sempre és cert que no sempre la quantitat és el que el que ens ha de guiar. Per
tant, també si en aquest document s'hagués explicat com s'han fet aquestes trobades, i que se
n'ha extret segurament podríem avaluar millor el tipus de participació que s'ha fet en aquest
sentit. Tampoc s'ha convocat, si no vaig errat a les entitats juvenils del municipi, que també és
un punt important i que el mateix pla fa un llistat de les entitats que hi ha en el municipi. Per
tant, enteníem que també hagués sigut positiu una participació en aquest sentit, que desconec.
Crec que no s'ha fet, però com el pla tampoc ho esmenta, no n'estic segur.
 
Llavors el pla també esmenta en la part d’institucionalitat amb aquests agents, el Consell
Comarcal, l’ABS, a l'Institut, les escoles, anomena una sèrie d'actors però creiem que tampoc
en detalla la forma ni ni les temàtiques en les quals es treballarà conjuntament. S'anomenen els
actors i és cert, aquí tenim un gran nombre d'actors que interactuen amb tot el sector juvenil,
però no sabem quins objectius ens fixem amb aquests actors, si estarem fent feina que potser
ja els correspon a la part de les escoles o instituts, com ens complementem... Veiem que potser
no acaba de quedar clar en aquest sentit, la interacció amb els altres agents, i en aquest sentit
sí que hi ha molta informació del pla de diagnosi i d'informació que fins i tot a vegades, ja ho
vam dir la comissió, que consideràvem que tampoc era necessària, que era un pèl supèrflua,
però alhora el que dèiem ena les propostes a l'apartat de propostes creiem que no s'ha detallat
prou. Que hi ha 70 pàgines del pla, i 40 o 35 són d'informació, i les altres 30 són propostes,
però són propostes d'una línia llavors. Ostres, creiem que segurament s'hauria d'haver fet més
èmfasi en detallar les propostes que es volien treballar.
 
Referent a les dades les dades, sí que són dades genèriques típiques que podem trobar, com
el nombre de joves que van a Riudoms, diguem ho així, l'ocupació, l'atur etcètera. Però no
s'han inclòs altres dades que potser també considerem rellevants, com per exemple, el nombre
de joves que es troben en risc d'exclusió social o que han estat atesos pels serveis socials o
per Càritas, perquè això també ens donaria una radiografia d'una altra tipologia de jovent que
també existeix al nostre municipi, què podem fer per ajudar-los. Per tant, creiem que en aquest
sentit també les dades s'han deixat potser una part de la fotografia de tot el municipi.
 
I després, en relació als eixos estratègics i els objectius, es parla d'objectius i d'indicadors però
tampoc es detalla com es pretenen aconseguir aquests objectius, i posa un exemple facilitar
informació a l'accés a l'habitatge i com a objectiu o indicador ens marquem atendre cinc
persones en aquesta temàtica. Llavors la pregunta és, quan hagi passat l'any 2022 comptarem
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les persones que han vingut a l'oficina a demanar informació, i si n'han vingut dues, quin serà el
problema? que no han volgut venir a consultar l'oficina que l'Ajuntament no ha fet aquesta
difusió de forma corresponent, és a dir, no queda clar si l'Ajuntament ha de ser proactiu perquè
puguem atendre aquestes persones i informar-los del tema d'habitatge, o és que tenim aquest
servei i confiem que els joves vinguin a preguntar-nos, és a dir, creiem que la part també
d'objectius i d'indicadors no queda ben clar com han d'aconseguir aquests objectius.
 
Llavors la part de comunicació que hi ha una pàgina del Pla també, creiem que es concreta
poc. De fet no es concreta quasi res, només es diu que s'ha de fer algun pla de comunicació
perquè la comunicació es considera important per difondre totes les accions que es duguin a
terme. Però per no portar, no aporta dades ni de l'impacte que hem tingut a les xarxes socials
amb els joves, a les memòries del 2018- 2020 tampoc hi són, és a dir, no tenim dades que ens
diguin si la comunicació que hem fet fins ara és correcta o no és correcte i hem de canviar.
Només es diu que farem un pla de comunicació dirigit a comunicar tot el tema de l'àrea de
Joventut, però no es diu ni com, ni quan, ni qui, ni cap a on volem apuntar.
 
Respecte a l'avaluació ja ho he dit que consideràvem que s'havia de fer l'avaluació prèvia. El
Pla, nosaltres ja vam dir a la comissió informativa, que consideràvem que aquesta avaluació, a
més a més, de que fos anual, no només havia de correspondre l'equip de govern, sinó que
havia de correspondre a tots els regidors i que per tant, com hi havia la Comissió Informativa
d'Urbanisme s'hauria de convocar per poder avaluar el desenvolupament d'aquest pla, cosa
que vam dir a la comissió informativa i que ens agradaria que el document final hagués tingut
però com hi ha hagut aquesta fase de relació de canviar quatre coses del pla que considerem
importants, doncs quedarà escrit així, tot i que no hi estiguem d'acord.
 
En referència al calendari, les propostes no es troben ni prioritzades ni calendaritzades, és a
dir, no sabem quines propostes són prioritàries per desenvolupar aquest pla. De l’àrea de
formació hi han 10 propostes,15 o 20?. Quines són les que ens marquem com a prioritàries,
quines són les següents, quines són de prioritat alta, baixa, mitjana? Això ho hem vist amb
altres plans, el Pla de dinamització turística i el de comerç diria que ho tenia, per tant, si ja han
fet plans en què han considerat que era correcte que hi hagués aquesta priorització de
propostes, entenem que en aquest pla també hi podria haver estat.
 
I ara, sí que passo una mica a parlar. Fins ara hem parlat una mica de les mancances o del
contingut que veiem moltes coses que seria millor que haguéssim parlat abans i que haguessin
millorat d'aquest pla. Ara parlo una mica de la impressió que ens donen les línies de treball de
l'àrea de Joventut. En aquest sentit, a la part de formació i educació nosaltres també un dels
punts que sempre posem als plenaris és una mica que la política al final ens ha de fer treballar
per reduir les desigualtats, i per tant, una de les propostes que portàvem era desenvolupar o
potenciar un espai de reforç desvinculat de les capacitats econòmiques de les famílies i que
enteníem que això es podia realitzar a l'Espai Jove. En el pla es parla d'una aula de treball de
l'Espai Jove però tampoc en tenim molta més informació, no sabem si va en aquesta línia de
poder parlar amb l'institut i amb les escoles, i oferir un espai perquè persones que potser no
poden anar a una acadèmia o a un entorn privat de reforç, tinguin aquell espai de reforç al
Local Jove. Una altra cosa que sí que valorem positivament, és que surt la millora de la
biblioteca dels espais d'estudi i la zona Wi-Fi valorem positivament, perquè és una demanda
que tots sabem que hi és i en aquest sentit sí que el que demanarem és que es pugui incloure
el més aviat possible al pressupost i que també es tinguin en compte els usuaris i les usuàries
a l'hora de fer aquesta aquesta remodelació. Perquè si ara hi han mancances, és perquè en el
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seu moment quan es va fer la biblioteca potser no es van tenir en compte aquestes opinions, i
ara és un bon moment per tenir-les en compte.
 
A l'àrea d'Ocupació i Treball. Bé, jo ho dic així no sé si el pla és exactament així. Nosaltres
consideràvem que una de les propostes o un dels objectius que havíem de fixar-nos era la
formació en drets i assessorament laboral als joves. I és que en els darrers anys veiem com el
món laboral cada cop està la situació dels joves d'augment de la temporalitat la precarització de
les condicions econòmiques i laborals i per tant, consideràvem que una part important a nivell
de l'àmbit laboral o d'ocupació era formar els joves que ho volguessin en els seus drets
laborals. Aquesta proposta no s'ha tingut en compte o nosaltres no l'hem sabut llegir almenys
en aquest pla, no l’hem sabut veure. I el que sí que hi ha, per exemple, un gran enfocament o
diverses propostes dedicades a l'àrea de coworking, que sí que és cert, que és un dels
impulsos que s'estan intentant dur a terme a nivell de municipi, però que també considerem
que els joves han d'anar, si no tens un coixí o et pot ajudar algú familiarment ja sigui a nivell
econòmic o a través d'un aval, ara mateix és difícil que emprenguin, per tant, a la gran majoria
de gent és massa assalariada, i per tant, enteníem que s'havia de fer prevaldre els drets i
assessorament laboral que és una de les problemàtiques d'avui en dia que ens trobem molts
joves, i per tant, l'espai i la part del coworking o l'emprenedoria ens semblava que anava
dedicat potser a un target una mica més més d’edat més gran.
 
El pla també parla de que Riudoms és un municipi eminentment agrícola. Nosaltres creiem que
no és cert, i això les dades contrasten, en el sentit que quants joves i ara si parlem de joventut,
és quan joves pagesos s'han incorporat a aquest sector en els darrers anys? segurament els
podem comptar amb els dits de les mans, per tant, fer èmfasi en la part de l'agricultura en el
municipi en un pla de joventut quan realment els joves n'hi ha molt pocs, ens va sobtar una
mica. I també ens va sobtar una mica, que el pa comentés que l'Ajuntament potenciava el
turisme, gestió comercial, etcètera, i ho posava o ho relacionava amb el foment de l'ocupació. I
tampoc hi veiem ni cap proposta, ni cap dada concreta que es reformi això. En aquest sentit es
podrien haver obtingut moltes més dades en relació al jovent i l'ocupació. A l'Observatori del
Treball de la Generalitat hi molts conjunts de dades que relacionen les demandes d'ocupació i
l'atur, per edat i sexe, per edat i nivell formatiu, per edat i nacionalitat, per edat i secció
econòmica. Per tant, considerem que aquest anàlisi de l'ocupació es podria fer molt més
extensament del que s'ha fet, i potser ens donaria també una idea més general o més bé més
concreta en aquest cas, de l'ocupació del jovent i de quins problemes o quins sectors són els
majoritaris entre el sector juvenil a Riudoms.
 
I finalment, en aquest sentit també vèiem que hagués sigut una bona proposta a treballar en el
sentit de millorar el transport, la mobilitat. Sí que es parla evidentment a nivell local del tema de
la bici i de fomentar hàbits més saludables. Però veiem que és una mirada una mica localista,
perquè al final si ho relacionem amb ocupació el fet que no tinguem una bona xarxa de
transport interurbà, que és un dels problemes també que tenim al municipi, fa que no puguem
anar a la universitat, a utilitzar un transport públic, que no puguem tenir altres oportunitats
laborals perquè si no tenim vehicle privat doncs potser no ens podem desplaçar a llocs com
Reus o Tarragona, i per tant, aquí en l'àmbit de mobilitat creiem que ha quedat un buit que és
que l'Ajuntament té certa responsabilitat perquè el transport interurbà funciona en millors
condicions i això impacti en la formació i en l'ocupació evidentment de tota la població però si
també parlem dels joves doncs és evident que també.
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En l'àrea de salut valorem positivament que s'han incorporat algunes de les propostes que
havíem presentat i valorem positivament que les propostes se centren en bona part de les
accions, en l'àmbit de l'esport o de la millora de la salut a través d'activitats esportives, i també
es fa una menció especial a la salut mental, per tant, en aquest sentit per part nostra l'àrea de
salut doncs creiem que contempla els dos eixos principals, tot i que segur que en poden sortir
més.
 
I després, ve potser el punt més problemàtic per a nosaltres, que el document conté un punt
sobre habitatge i el document em sembla que tenia tres o quatre paràgrafs, de com a molt de
l'habitatge. Per a nosaltres és un punt clau, perquè al final és el punt més greu que creiem que
té el municipi en aquests moments, i que impacta també de forma molt, no sé si molt cruel,
però el jovent que no es pot emancipar i no té llocs per anar. No té pisos per buscar Riudoms.
Si es troba són a preus desorbitats que no poden pagar. Per tant, creiem que el pla en aquest
sentit havia de tenir molta més potencialitat en la part d'habitatge. I que considerem que les
propostes que es fan són una mica també genèriques, que està bé que estiguin en una bateria
de propostes molt més extensa, però només deixa aquelles tres propostes. Tal qual. Doncs ens
semblava que ens quedàvem curts. Es parla d'oferir assessorament en el tema d'ajudes a
subvencions, tràmits, en relació a l'habitatge. Jo he buscat dades en relació als ajuts pel
pagament del lloguer aconseguits en els darrers anys, i el 2018 se'n van concedir 111, el 2019,
72, el 2020, 71, és a dir anar en decreixement. I si mirem quin tant per cent de joves a
Catalunya optaven o obtenien aquests ajuts era una mitjana d'un 20%. Això vol dir que l'any
2020 només 13 joves de Riudoms van poder optar a aquests ajuts o els van sol·licitar, per tant,
no sé si només fiar-ho tot als possibles ajuts que té l'administració, que a vegades també per
complir els requeriments doncs feina rai, és una bona proposta de les tres o quatre que hi ha.
Després hi ha un altre punt en habitatge que és facilitar l'oferta d'habitatge de lloguer per als
joves del municipi. I és això, és una frase i prou. Ostres, què hem de fer per fer això? això seria
l'objectiu segurament no la proposta. Nosaltres en aquest sentit creiem que hi ha moltes coses
que es poden fer i algunes fins i tot a cost zero no. I després també aplicarem la part de
secretaria intervenció, o de les competències, però en primer lloc s'hauria elaborar un cens
d'habitatges buits i saber quins habitatges hi ha en vots al municipi i per tant, a partir d'aquí
tindrem una idea de com podem treballar l'àrea d'habitatge, s'havia d'aprovar la nova
ordenança fiscal dirigida a grans tenidors que s'havia d'aprovar enguany i em sembla que
tampoc ho farem. Es podria optar a rebaixes fiscals per als propietaris que posin habitatge per
sota del preu de lloguer de mercat, que ara el lloguer Riudoms m'ha semblat que són uns 440
euros al mes un habitatge. Tenint en compte les dades que publica la Generalitat. Es podria
convocar a tots els propietaris d'habitatge del municipi, per saber una mica perquè tenen pisos
buits que no els posen a disposició del mercat de lloguer, i alhora fer una altra reunió paral·lela
i convocar totes les persones interessades en buscar habitatge, i en aquest cas si parlem de
joventut, els joves i saber quines dificultats s'estan trobant per obtenir habitatge al municipi.
Casar aquestes dues informacions i d'aquí també obtindríem més informació. Establir contacte
amb les immobiliàries evidentment, i també facilitar altres models de tinença a través de
cooperatives d'habitatge. Per tant, veiem que que hi ha un seguit de propostes que es podrien
haver fet, i que és cert que nosaltres en el seu moment quan vam enviar el document no les
vam enviar totes, però precisament perquè esperàvem aquest diàleg després de veure el pla, i
poder tornar a parlar amb la tècnica de l'àrea, etcètera. Però bé, creiem que en l'àrea
d'habitatge no s'han centrat esforços, i és una de les àrees principals on si parlem amb jovent
que està a punt el que es vol emancipar, és la problemàtica principal i al final l'únic que
aconseguirem és que els joves se'n vagin a viure a un altre municipi perquè aquí no ho poden
fer.
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També van fer una proposta en aquest sentit evidentment molt més molt més senzilla, que era
donar nocions de comptabilitat domèstica, com seria el contracte de subministraments, tot el
tema de consum perquè al final si t’independitzes és el primer que fas, és contractar serveis.
Per tant, també creiem, que des de l'àrea de Joventut es podia oferir aquest servei perquè totes
les persones que s’emancipin tinguin una certa formació a l'hora de dur a terme la comptabilitat
domèstica, tema de consumidors. Tot això tampoc s'ha tingut en compte.
 
En relació amb la cultura i l'oci, vam fer una proposta que consideràvem que era prou atractiva
que és que a la Generalitat si s'hi han amarrats hi ha un programa que es diu Escena 25 on els
joves tenen accés al teatre i a la cultura a preu reduït. Els joves menors de 25, nosaltres el que
proposàvem és que l'ajuntament d'alguna manera o altra, ja fos per una subvenció o
modificació de preu públic, establint la proposta que sigui, que s'ampliés aquest rang d'edat,
que es comencés amb els els joves i les joves de 16 anys i menors de 25, i que per tant,
facilitessin d'alguna manera que poguessin accedir a la cultura a nivell més econòmic en les
actuacions del casal riudomenc. També en la proposta de cinema que en aquest cas la
celebrem que es pugui incorporar, per tant, el que demanàvem era que els joves tinguessin un
petit descompte afegit a l'accés a la cultura. També considerem important que les joves
s'impliquin a l'hora de que es puguin programar les obres del teatre del Casal Riudomenc o les
pel·lícules, si finalment es fa el cinema, que en parlin amb el gestor cultural d'aquest
equipament i que pugui haver aquest diàleg i que per tant, les obres que es facin o les
pel·lícules que es facin siguin atractives perquè així són atractives per als joves segurament hi
aniran. I per últim, en la part de l'oci nocturn, posar de manifest que aquí hi ha un problema que
és que no depèn de l'Ajuntament perquè és una iniciativa privada que és que fa molts anys que
Riudoms no té la possibilitat de gaudir d'un oci nocturn com el podem gaudir altres ciutats. I per
tant, això també és un dels punts de conversa habituals entre el jovent. En aquest cas
l'Ajuntament poc hi pot fer, però sí que ens hauríem de plantejar quin és el motiu pel qual
després de tants anys de tenir alguns bars, alguns parcs o fins i tot alguna discoteca a
Riudoms, perquè en tot aquest temps ja no ha sorgit cap iniciativa similar, també ens hauríem
de plantejar si podem fer alguna cosa o no a nivell institucional.
 
I després l'últim punt, que és la participació i relació amb la societat, en faré tres pinzellades
molt ràpides. En primer lloc en igualtat en la part d'igualtat diria que no s'anomena o no es parla
ni es defineix com si interactua per exemple, amb el col·lectiu feminista de Riudoms, tenint en
compte que hi ha un col·lectiu feminista i que es traslladarà en propostes d'igualtat. Doncs el
pla potser podria recollir també en la línia que deia abans una mica la interacció que hi haurà
amb tots aquests agents, i per tant, la part d'igualtat tenim el col·lectiu feminista de Dones
d'Aigua. En la part de la interculturalitat no es parla en el pla, es fa referència a festes i
tradicions però segurament es fa referència des d'una òptica diguem ho així, de Riudoms de
tota la vida, perquè ens entenguem col·loquialment. Però a Riudoms hi tenim altres comunitats,
la romanesa, la xinesa, la magrebina, i per tant, en aquest sentit ens hauria agradat veure-hi
algun apunt en aquest sentit de poder interactuar, o fer actes ja siguin tradicionals o no amb la
resta de comunitats que viuen al municipi.
 
I després en relació amb la participació, ja ho he comentat abans que consideràvem que
s'havia d'haver fet esment a la millora de la comunicació municipal de com impliquem el jovent
en aquest sentit, no només a l'àrea de joventut sinó fins i tot, com comunicar com a institució.
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També vam demanar, o vam considerar positiu que el jovent s'impliqués i pogués participar en
la confecció del pressupost de l'àrea de Joventut, perquè s'hi destinen aquests diners aquí, el
perquè sí destinar aquests diners a l'altre.
 
Creiem que també hagués sigut positiu que el pla ho hagués reflectit d'alguna manera, que ja
que hi ha un pressupost fixat per aquest pla i per l'àrea de Joventut, que hi hagués una part on
es digués que el jovent també podria fer uns pressupostos participatius però de la mateixa àrea
o la participació en el POUM que el dia 10 ja en tindrem més notícies.
 
I ja us dic, disculpeu que hagi sigut tan extens, la meva intenció és que això s'hagués pogut
treballar conjuntament abans d'arribar al ple, que per altra banda ja vaig dir que no entenia
perquè la pressa d'aprovar aquest pla avui pel ple de novembre, quan ho podíem fer més
endavant i definir tot aquest conjunt de propostes i de mancances que nosaltres considerem
que té aquest pla, i per tant, ens hem hagut d'estendre aquí quan ho podíem haver fet en algun
altre espai de caire més més informal. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula al grup municipal d’ERC-
AM..
 
La Sra. Carme Cros, regidora del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta el següent:
«Nosaltres farem tres comentaris breus, i una reflexió final. El primer comentari estem davant
d'un pla correcte, però no s'hi entreveu res fora del comú. En aquest sentit una cosa que ens
ha cridat l'atenció és que tenint en compte que l'accés de l'habitatge és un dels grans
problemes dels joves ens ha sobtat que només s'hi hagi dedicat mig full en l'apartat dels eixos i
objectius. I un altre element a tenir en compte és que els darrers mesos han sortit diversos
estudis que alerten del retrocés del català especialment entre els joves. Tot i això, el pla no
preveu actuar en aquest àmbit. El segon comentari, és que la comissió on se'ns va presentar el
pla l'explicació que se'ns va fer va ser molt superficial. De fet, gairebé no se'ns va explicar en
quins joves del municipi s'havia comptat per fer ho. I el tercer comentari, és que des del grup
d'Esquerra vam fer un seguit d'aportacions al pla. Aquestes aportacions sobretot de tipus
estratègic, n'hi ha algunes que sí que queden incloses en el pla, com ara la importància de
l'empoderament dels joves per tal de que tinguin el comandament de la seva vida. D'altres però
queden més difuses. Un exemple d'això, és l'aposta que vam fer des d'Esquerra per crear una
relació entre l'administració i joventut que sigui horitzontal i clarament desacomplexada. En
aquest sentit, no queda clar quina serà la manera de relacionar-se amb els joves. Insistim hem
de parlar de tu a tu, trencar esquemes i també trencar tabús. I entre d'altres, des d'Esquerra
vam reclamar incloure accions de foment del català i això no queda recollit al Pla. I finalment
una reflexió per acabar, com hem dit al principi aquest pla, que pot merèixer un aprovat però
que té mancances. Per tant, caldrà estar molt atents al seu desenvolupament. Estarem a
l'expectativa. Fins aquí la nostra intervenció gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció de la Sra. Carme Cros, i dóna la paraula a la Sra. Núria
Mas per si vol donar resposta.
 
La Sra. Núria Mas manifesta el següent: «Intentaré respondre però no s'hi recordaré tot. Anem
a veure, les propostes que ens vau fer des dels grups municipals, vam mirar d'incloure-les totes
dins del pla. Si n'hi ha alguna que no hi és, ens aporteu la documentació, i com que aquest pla
és un pla viu que no s'acaba aquí, sinó que és un pla que es poden anar fent actualitzacions.
No hi haurà cap problema. Bé llavors m’havia preparat uns quants punts per exemple la
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participació dels joves com vaig comentar. Per a l'elaboració del nou Pla Local hem tingut en
compte les aportacions dels joves que ens han anat fent al llarg dels darrers anys, mentre
estàvem a l'Espai Jove. Llavors l'equip de joventut és clau per anar recollint idees, propostes de
necessitats des de primera línia que és l'espai jove, tot aprofitant el vincle directe amb els
joves. Aquesta informació de primera mà es complementa amb l'estreta dels grups de discussió
fets on line en l'època de confinament que és el que et vaig comentar. Uns grups de discussió
representatius fets amb franges d'edat d'entre 12 i 35 anys. Parlant de xifres podem dir que tots
els usuaris i els joves dels grups de discussió que han participat en les aportacions en aquest
pla són de 85 persones aproximadament.
 
Si, bé això que dieu de les relacions que hem tingut amb les escoles i els instituts, també ens hi
vam reunir amb elles per a poder fer el pla i les actuacions que vam determinar també estan
dins d'aquestes 43 accions que hi han descrites. Referent al punt de l’habitatge que quan
deies, que s'hi miraria amb cinc persones, el que pensem nosaltres és que com més vinguin
millor, no és que només hàgim de venir cinc persones, sinó que l'objectiu és que com a mínim
vinguin cinc persones i en vénen més, moltíssim millor.
 
Llavors tema de comunicació. El pla que es va finalitzar el 2020 no es va poder portar a terme
en les millors condicions. El context ens va dificultar la seva implantació i just quan havíem
arrencat. Un projecte com el que estem impulsant des de Joventut porta una preparació interna
molt important i els resultats visibles són lents. El fet de l'arribada de la pandèmia, la tancada
de l'Espai Jove, les restriccions, el confinament, va ser molt difícil per consolidar certes
actuacions i mantenir vincles. Per tant hem de començar més enrere de com de com ho van
deixar anar i tornar a començar com si diguéssim.
 
En temes de comunicació cal dir que des de joventut ens fem el nostre propi pla de
comunicació, tenint en compte totes les xarxes pròpies i en coordinació amb el mateix
Ajuntament. I també dir vos que l'equip tècnic de Joventut està en contínua formació en temes
de comunicació. Llavors el punt de l'avaluació, ue amb el nivell de l'avaluació pensem que qui
realment ha de participar en l'avaluació real són els propis joves, que fan ús dels serveis, les
famílies que fan ús dels serveis, l'equip tècnic de joventut que té el vincle directe amb la
joventut. L'equip de govern que ja que des de Joventut impliquem a moltes regidories i tots els
agents implicats en els projectes i actuacions. A la resta del plenari se'ls pot explicar a través
de les memòries anuals, tal com ens vau demanar, o fins i tot, en la memòria final del
tancament del pla de com ha anat aquest pla. El que podem fer i serà molt benvingut, és fer-
nos arribar queixes, propostes, aportacions, sempre que creguin necessari. Tal com hem tingut
en compte en el nou pla amb les seves aportacions.
 
El tema del calendari, ni que l'Espai Jove estigui tancat sempre estem fent actuacions en el
moment. Sempre hem anat fent actuacions, però en el moment en què s’obri l'Espai Jove
començarem a marcar dates. En relació amb ocupació i treball, cada divendres ve del Consell
Comarcal del Baix Camp el referent d'ocupació juvenil, que amb cita prèvia es poden posar en
contacte amb ella, i els hi dóna la informació. Llavors el tema que has dit del coworking per als
emprenedors, hi ha joves que són emprenedors per exemple, ara estem mirant de tenir una
visita amb un grup de joves de l'institut perquè puguin anar a l'espai coworking, i veure la
manera en què funciona i saber que hi ha aquesta possibilitat.
 
Quant a les dades quantitatives des de la Generalitat el nivell d'ocupació se n'han extret per
poder fer el pla. Se n'han extret moltes. El tema referent a la mobilitat, hem comentat el pla de
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mobilitat municipal ja que aquest és el que està impulsant l'Ajuntament. El transport públic no
depèn del propi Ajuntament i tot i que ho hem demanat, la gestió és privada. I com que no era
rentable no hi ha moltes opcions.
 
Llavors nosaltres el que des de joventut sent realistes amb aquest tema, el que fem és apostar
per acostar eines recursos i opcions al municipi per tal de minimitzar l'impacte del transport i
fomentar l'ús de la bicicleta i el fet de compartir vehicle per tal d'afavorir la sostenibilitat. Un
tema d'habitatge, el Pla Local de Joventut l'hem treballat a través d'eixos i un d'aquests és el
d'habitatge. El tema de l'emancipació juvenil no depèn només de l'habitatge. Cal que el jovent
tingui una feina que li permeti pagar les despeses corrents i poder viure. Per aquest motiu,
cada vegada es retarda més l'opció de marxar de casa i normalment es fa compartint
l'habitatge amb amics o la parella per tal d'assumir tots els costos. Des de la regidoria de
Joventut i en coordinació amb les regidories de Promoció Econòmica, Benestar Social,
Habitatge i Urbanisme estem treballant per poder oferir accions reals al jovent del municipi. Els
oferim assessorament en temes d'ajudes, subvencions i tràmits sobre l'habitatge, ja que en
molts casos es desconeixen. Tenen la possibilitat d'ajudes per a rehabilitació de façanes i
habitatges i des de l'Ajuntament es faciliten les iniciatives d'oferta d'habitatge de lloguer per a
joves al municipi. Estem treballant en aquest eix per tal de poder incloure noves aportacions en
un futur breu. I des de Joventut impulsarem formacions, xerrades i tallers sobre aquest tema,
en coordinació amb l'Oficina d'Habitatge del Baix Camp.
 
Referent a la cultura i oci, en relació amb l’Escena 25. El programa Escena 25 depèn del
Departament de Cultura, i el Teatre Auditori del Casal Riudomenc ja hi està adherit, però l'edat
que inclou des del departament és de 18 a 25 anys. Per aquest motiu, des de Riudoms Jove
impulsem la cultura, i sobretot el teatre des dels més joves, acostant obres amb contingut social
a per l'alumnat de l'institut de manera gratuïta, no descomptes sinó a cost zero. I com a mínim
una vegada l'any. Llavors és dir-vos que aquest curs escolar en seran dues, una que serà
aquest 13 de desembre i l'altra serà al març. Ha estat tot lligat ja amb l'Institut. A part, durant la
dinamització de l'Espai Jove es tenen en compte altres estils de teatre de petit format
adreçades a joves. I a nivell de coordinació, cal apuntar que l'equip de Joventut està en
contacte amb el tècnic de cultura del teatre auditori, per tal que es tingui en compte els
espectacles adreçats i d'interès per a un perfil jove, i a més, estan treballant conjuntament amb
altres propostes culturals dirigides al jovent des del mateix teatre un cost molt baix i algunes
gratuïtes.
 
Bé el tema de l'oci nocturn, com bé es diu no depèn de nosaltres. És una llàstima que no hi
hagi més pubs i discoteques, com hi va haver anteriorment.
 
I llavors, la participació i la relació que tenim amb el col·lectiu feminista. Sóc la regidora
d'Igualtat i constantment estic en contacte amb les Dones d'Aigua i amb l'Associació de les
Dones de la Bella Llar i anem parlant contínuament.
 
I referent a les preguntes d'Esquerra. Sobre habitatge sembla que ho he contestat. Allò del
retrocés del català m’ho apunto. Tot i que, es fan cursos de català a les Escoles Velles. Les
aportacions hem intentat, totes les que ens vau fer arribar, com això de l'empoderament dels
joves perquè tinguin el comandament de la seva vida, hem intentat que estiguessin totes dins
incloses al pla. Si ens n'han deixat alguna, no hi haurà cap problema.
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I llavors, la relació que tenim amb els joves, on hi ha més relacions directament amb la
dinamitzadora i la tècnica de joventut és a l'Espai Jove, que és on tenim el contacte directe i la
relació amb els joves. I no sé si m'he deixat coses per comentar».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció de la Sra. Núria Mas, i dóna la paraula als portaveus dels
grups municipals per si volen fer ús del seu segon torn d'intervenció.
 
A continuació, intervé el Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, que manifesta
el següent: «Intentaré una mica més breu. Referent al Pla viu, entenc que la idea que es vol
transmetre que és una cosa, que no és un pla fixe, que evidentment si hi ha millores o altres
propostes s'incorporaran des de l'àrea. Però al final portem a votació un document que porta
unes línies mestres, per tant, al final aquest document l'hem de votar, i per molt que sigui pla
viu, i que hi hagi una certa confiança tant en els tècnics de joventut i les tècniques de joventut i
en l'àrea, al final votem un document que queda escrit i que ha costat uns diners,per fer la
redacció, per fer l'anàlisi, etc. Nosaltres el que volíem fer la reflexió, era que més enllà de que
el pla sigui viu, i que les dinàmiques puguin anar canviant, que consideràvem que aquest
document podia incorporar molt millor certs objectius, certes tasques a dur a terme en l'àrea en
aquest sentit. Per això, ho dèiem i hem fet una mica de repàs.
 
Sobre el tema dels objectius, els indicadors i en concret l'exemple que ha posat d’habitatge, és
evident que si venen deu persones, millor que cinc, jo el que em plantejava és que són
indicadors que no deixen clar qui és la responsabilitat o quines tasques hem de fer, perquè
vinguin cinc persones o en vinguin deu. Ho deia en aquest sentit, que crec que el pla no posa
indicadors, però no sabem ben bé com els hem de complir o qui se n'encarrega de complir-los.
 
Després, respecte al calendari, jo em referia més a la priorització de les tasques que es
defineixen el pla, no tant a la part de les activitats de l'Espai Jove, que entenc que això és una
cosa que ho dinamitzarà la tècnica, o la dinamitzadora de l'espai, i que per tant, tenen
autonomia, evidentment, per fer el que considerem convenient. Amb això no ens hi posàvem.
 
I l'última pinzellada, això que has comentat del teatre, entenc que són obres que van pautades
amb l'Institut i que és una obra diferent a la que es fa al Casal Riudomenc, perquè les dates
que m'has dit no coincideixen amb les de la prolongació del Casal, i per tant, la nostra proposta
el que anava a dir, és que hi ha el pla de l’Escena 25, que el realitza la Generalitat. Nosaltres
com a Ajuntament, a veure si d'alguna manera o altra podem facilitar que els joves de Riudoms
tinguin aquest accés a Escena 25, però una mica més en l'àmbit local, dels 16 als 18 anys, que
per exemple no contempla l'escena 25, que nosaltres d'alguna manera o altra poguéssim
facilitar aquesta tasca i sobretot orientada a la programació habitual del Casal. És evident, que
amb l'institut o amb altres entitats que puguin participar, els joves poden fer cultura o poden fer
qualsevol altre tipus d'activitat de cultura i d’oci, però nosaltres ho relacionàvem amb que tenint
en compte, que tenim un equipament que és referencial, que és el Casal Riudomenc, doncs
que l'Ajuntament pogués oferir aquesta opció als joves de 14 a 18 anys o de 16 a 18 anys,
perquè enteníem que els de 18 a 25 anys ja quedava cobert per la Generalitat, però que
podíem intentar arrossegar els més joves també al teatre i el cinema a preus més reduïts. Era
aquesta la proposta per si no l'he acabat d'explicar bé i ja està. Nosaltres en el darrer pla, si no
recordo malament del 2018-2020, hi vam votar a favor. En aquesta ocasió nosaltres ens
abstindrem, perquè creiem que el pla no reflexa tot el que a nosaltres ens agradaria que
reflectís, i no només amb el contingut de les propostes, sinó amb el detall i amb la metodologia
etcètera. Llavors nosaltres ens abstindrem en aquest pla, que ens els tenim repeteixo la votació
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d'aquest document, i esperem que durant els propers mesos i anys puguem seguir treballant
amb la regidoria, enviant propostes o comunicant propostes, i que com s'ha dit, si és un pla viu
doncs que millorin les propostes de l'àrea de Joventut, o es facin de la millor manera possible,
però que enteníem que el pla tal com estava redactat i les mancances que hi havia, no li
donaríem un suport efectiu a nivell de la votació. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula a la regidora d’ERC-AM,
Sra. Carme Cros, per si vol fer ús del seu segon torn.
 
Tot seguit, la Sra. Carme Cros, regidora del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta el
següent: «Només una cosa. Som coneixedors que es fan cursos de català, i que a l'escola
també s'ensenya, a l'institut també s'ensenya, però del que nosaltres parlem és de promocionar-
lo, dinamitzar-lo. Bé, del que s'està parlant ara mateix per tot arreu, que els joves en fan poc
ús, doncs el que proposem és potenciar-ne l'ús».
 
El Sr. Alcalde agraeix les intervencions, però abans de portar a votació aquest punt, fa la
següent intervenció: «Deixeu-me fer alguna reflexió, també com a alcalde, en aquest sentit les
intervencions han estat algunes llargues, altres més concretes. En tot cas, entenem el debat
dins d'aquest Pla de Joventut, que és un tema que ens ocupa i ens preocupa a tots, i que per
tant, és normal que això sigui així. Però deixeu-me tenir en compte algunes coses: el pla, per
una de les coses per les quals neix, si al final estem treballant en polítiques de joventut en
aquest Ajuntament de de fa quatre o cinc anys, no fa més, i totes les polítiques de joventut són
polítiques que són lentíssimes de dur a terme, i que s'han de fer pas a pas, i també sent
conscients d'on estem. Sent conscients d'on estem, perquè resulta que també venim d'un
moment en què absolutament totes les polítiques de joventut s'han vist aturades, però el que
intenta és fer una reflexió sobre on hem d'anar. Per suposat que podem tenir objectius més
ambiciosos, però primer complim els menys ambiciosos, i en el transcurs del temps anirem
complint els objectius més ambiciosos. Un pla que ha estat redactat per una tècnica que,
deixeu-me dir una cosa aquí, mereix la meva total confiança amb la seva professionalitat.
També en la decisió de quines són les aportacions que s'introdueixen en el pla, i quines són les
aportacions que no s'introdueixen en el Pla, entre d'altres coses perquè la tècnica de joventut
és ella, no som nosaltres, no és una regidora, ni sóc jo. Per tant, la valoració de quina
incorporació s'ha fet o no s'ha fet en el pla, ha estat per part de les persones que s'han
encarregat de redactar-lo, que per suposat no és ni la regidora, ni l'alcalde, ni l'equip de govern,
ni molt menys.
 
Simplement alguns comentaris per deixar-ho clar, pel que fa a la participació de les entitats en
la redacció del Pla, també es va fer en un moment en què fer reunions presencials era
complicat. No m'equivoco quan dic que totes les entitats han de tenir un mail demanant
propostes per aquest pla, i en tot cas, les que van contestar al correu, s'han introduït o no,
segons criteris tècnics.
 
Pel que fa al tema dels descomptes del Casal, n'hem parlat moltes vegades i ho hem treballat, i
ens agradaria, però intervenció del municipi té molt clar que pel que fa a la nostra EPE, ser molt
jove no significa poder accedir a un descompte cultural, i que per tant, no hi podem fer no hi
podem fer res sota aquest criteri, que entenem també que és un criteri és un criteri tècnic.
 
El contacte amb els joves, doncs la dinamitzadora de joventut porta tres setmanes que s'acaba
d'incorporar. També aprofito la intervenció per donar-li la benvinguda. Porta tres setmanes
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tombant pel carrer intentant localitzar joves, perquè és també una de les maneres que ella creu
que arribar als joves en els seus espais, és una bona manera de poder tenir accés a aquelles
propostes que moltes vegades en una convocatòria són difícils d'arribar-hi. I per suposat, les
aportacions fetes en aquest plenari, fetes amb anterioritat per qualsevol dels grups polítics que
n'heu fet, doncs són benvingudes no només pel Govern, per la regidoria i per les tècniques. Per
suposat que són benvingudes, i en tot cas, el que us demanaria avui, entenc això sí com ja ha
exposat algun dels grups quin seria el seu el seu sentit del vot. I ho entenc que tot el debat
d'avui és l'explicació del sentit del vot, i no en un debat que pot modificar el sentit del vot. Però
jo us demanaria és que feu confiança en la feina de joventut que estan duent a terme aquestes
tècniques, a les quals, insisteixo em mereixen tot el meu respecte, no només professional sinó
també també personal, per la implicació que tenen en el nostre municipi pel coneixement que
tenen també dels joves del nostre poble. En un àmbit que no és pas senzill, tots hem estat
joves i sabem que la relació dels joves amb l'administració sempre és molt difícil, perquè
sempre veiem l'administració com a molt llunyana o com una cosa que no és ni propera a
nosaltres ni ens agrada.
 
Esquerra deia que el pla està bé, doncs jo també crec que està bé. Segurament com totes les
coses en aquesta vida podria estar millor, és evident, però jo també penso que està bé i per
això, avui el portem a aprovació i m'agradaria que es mantingués la confiança que hi va haver
en el passat plenari on es va votar el primer pla de joventut. En tot cas, portem a votació aquest
punt ,si algú ara vol fer una intervenció després de l'alcalde la podrà fer, però deixeu-me que
les meves paraules vagin sobretot per la confiança absoluta en el redactat del pla, o sigui no el
poso en dubte, i en la feina feta per les persones que són tècniques i que almenys en tenen els
coneixements, i que així ho han plasmat en aquest pla».
 
Finalitzades les diferents intervencions se sotmet el dictamen a votació plenària.

El Ple de l'Ajuntament acorda amb l'abstenció dels Srs. Ricard Gili, Carme Cros, Maria Teresa
Basora, Arnau Salvat, Enric Jódar i José Manuel Hernández, i amb el vot a favor dels Srs.
Núria Mas, Jordi Domingo, Inmaculada Beatriz Parra, Verònica Torres, Judit Albesa, Josep
Maria Bages i l'Alcalde-President, aprovar el següent acord.

Fets

L’any 2018 es va aprovar el Pla Local de Joventut 2018-2020, sent aquest un document a on
es van recollir, endreçar i temporalitzar les línies estratègiques en matèria de joventut a nivell
municipal. El Pla naixia de la necessitat de planificar adequadament les polítiques de joventut,
partint de l’anàlisi de la realitat, la detecció de necessitats de la població juvenil, la formulació d’
objectius, el disseny, la implementació i l’avaluació de serveis, programes i accions; propiciant,
tan el disseny com en l’execució i l’avaluació, la implicació i participació dels joves.
 
Una vegada finalitzat el període de la seva vigència, i atesa la importància de disposar d’aquest
document, s’ha elaborat el nou Pla Local de Joventut (PLJ) 2021-2024.
 
El PLJ 2021-2024 continua sent un pla transversal, un model d’organització en el que s’hi han
implicat tots els serveis municipals que tenen relació amb la vida dels joves, per tal de planificar
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actuacions coordinades i aprofitar els recursos existents al màxim, sempre amb l’objectiu final
de donar un bon servei a la població juvenil del municipi, si bé la seva elaboració s’ha vist
marcada per un context social, econòmic i sanitari excepcional.
 
És un document continuista que, alhora, posa èmfasi en donar resposta als drets de les
persones a nivell educatiu, laboral i, sobretot, a nivell psicoemocional, i vol motivar a la joventut
per tal que liderin canvis i s’avanci cap a un nou model de societat amb igualtat i equitat de
gènere, més cohesionada i inclusiva en la que es tingui en compte el futur del planeta i el medi
ambient.
 
El PLJ 2021-2024 vol oferir les millors condicions, eines i recursos als nostres joves per tal d’
afavorir positivament el seu desenvolupament.

Fonaments de dret

POTESTAT REGLAMENTÀRIA LOCAL.
La potestat reglamentària de les entitats locals està recollida en l’article 4 de la Llei 7/85, de 2 d’
Abril, reguladora de les Bases de règim local, que diu que en la seva qualitat d’administracions
públiques de caràcter territorial i dins l’esfera de les seves competències correspon als
municipis la potestat reglamentària i d’autoorganització.
En el mateix sentit, l’Art, 8 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’Abril, pel qual s’aprova el Text
Refós de la Llei municipal i del Règim local de Catalunya .
 
PROCEDIMENT I COMPETÈNCIA PER A LA SEVA APROVACIÓ.

Aprovació inicial. La competència per a l’aprovació inicial correspon al Ple de l’
Ajuntament, d’acord amb l’article 52.2 d) del la LMRLC i 22.2 d) de la LRBRL.
Informació pública i audiència. L’article 160 del ROAS estableix el tràmit d’informació
pública i audiència als interessats pel termini mínim de 30 dies per a la presentació de
reclamacions i suggeriments. Publicant-se l’acord d’aprovació inicial del BOP, al DOGC i
al Tauler d’Anuncis de la Corporació i, a la web municipal, transcorregut el qual si no es
presenta cap al·legació l’acord serà definitiu.

En conseqüència, :S'ACORDA

PRIMER.- Aprovar inicialment el Pla Local de Joventut 2021-2024 de Riudoms, el text del qual
consta a l’expedient.
 
SEGON.- Sotmetre’l a informació pública pel termini de trenta dies mitjançant edicte publicat al
BOP, al DOGC, al Tauler d’anuncis i a la web municipal, durant els quals es podran presentar
al·legacions i suggeriments. Transcorregut aquest termini, si no se’n presenta cap, l’acord serà
definitiu i es publicarà l’acord d’aprovació definitiva al BOP i al DOGC, i el text íntegre del Pla a
la web municipal.

Règim de recursos:
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Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs

APROVAR LA PROPOSTA DE DECLARAR LA COMPATIBILITAT D’UNA TREBALLADORA
 DE L’AJUNTAMENT DE RIUDOMS PER A L’EXERCICI D’ALTRES ACTIVITATS

DECLARAR LA COMPATIBILITAT D’UNA TREBALLADORA DE L’AJUNTAMENT DE11. 
RIUDOMS PER A L’EXERCICI D’ALTRES ACTIVITATS

El Sr. Alcalde fa la següent explicació d’aquest punt: «Com ja es va explicar en la comissió
informativa una treballadora laboral de l'Ajuntament de Riudoms ha sol·licitat la compatibilitat
per treballar en una altra administració. Pel que fa a la seva feina a l'Ajuntament de Riudoms
que dóna jornada de vint i set hores i mitja, i proposa ampliar-la en una altra administració en
quatre hores. Aquesta ampliació no arribaria tampoc a jornada completa, i per tant, la proposta
que es porta avui a votació és declarar a favor per part del plenari de l'Ajuntament, que és qui
en té la competència, aquesta compatibilitat d'aquesta treballadora».
 
Finalitzada l’exposició, i no havent-hi cap més intervenció per part de la resta de regidors, se
sotmet el dictamen a votació plenària.

El Ple de l’Ajuntament acorda, per unanimitat, aprovar el següent acord.

Fets

En data 6/10/2021 la Sra. Noelia Mera Gallardo, personal d’aquest Ajuntament, adscrita a la
plantilla de personal laboral, plaça de netejadora amb codi 2000062, categoria d’operari de
neteja, presenta instància sol·licitant la compatibilitat amb una segona activitat amb funcions d’
acomodadora al Teatre Fortuny de Reus.
 
La jornada laboral actual de la Sra. Mera Gallardo a l’Ajuntament de Riudoms és una jornada
parcial, amb una jornada setmanal de 27,5h setmanals en horari de dilluns a divendres de 13:
00 a 14:30h, aquesta franja és excepcional per tal de realitzar la desinfecció per la situació de
COVID 19; i la resta de 20h setmanals es realitzen al llarg de la setmana a raó de 4h diàries
fora de l’horari lectiu, amb un marge de flexibilitat laboral per la treballadora per realitzar les
mateixes al finalitzar la jornada lectiva, abans de l’obertura de les escoles o combinat. La
jornada de divendres la pot realitzar també en dissabte prèvia comunicació de la treballadora.
 
Segons documentació aportada per la Sra. Mera Gallardo i que consta a l’expedient, certificat
del Cap d’Administració del Teatre Fortuny, es tracta d’una contractació temporal per la
temporada 2021/2022, i la jornada en aquest Consorci és de 6 h setmanals, principalment a
realitzar els dimarts i divendres en jornada de 3h diàries de 20.30h a 23.30 hores.

Fonaments de dret
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La Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’Incompatibilitat del personal al servei de les
Administracions Públiques, que conté la referida regulació, ve fonamentada en el principi de la
dedicació del personal a un sol lloc de treball amb la finalitat de que l’exercici d’altres activitats
no pugui impedir o menyscabi el compliment dels deures del personal o en comprometi la seva
independència o imparcialitat. Adequada al context de l’actual realitat social, tenint en compte l’
antiguitat de la mateixa, fa 37 anys que es va promulgar, i la realitat present, es determina
afecta la dedicació a un sol lloc de treball que es desprèn d’una jornada completa i/o que pugui
veure afectada o menyscabi el compliment dels deures del personal o comprometi la seva
independència.
 
La realitat actual determina que hi hagi diferents llocs de treball que no siguin susceptibles de
tenir una jornada completa amb les conseqüents limitacions i precarietat econòmica que això
implica pel personal que essent necessari cobreix els mateixos.
 
Atès que la Sra. Mera no presenta una jornada completa en aquesta administració, 27.5h
setmanals, atès que la segona activitat es tracta d’una contractació temporal per obra i servei
amb una dedicació horària de 6 hores setmanals dos dies, que d’acord amb la flexibilitat laboral
que presenta pot conjugar amb la seva jornada ordinària en aquesta administració, que el

, i que no esconjunt d’ambdues activitats no sobrepassa els límits d’una jornada completa
consideren menyscabats els deures d’independència o imparcialitat es considera no subjecta a
la referida incompatibilitat i es proposa autoritzar la mateixa.

En conseqüència, :S'ACORDA

Primer.- Autoritzar la compatibilitat sol·licitada per la Sra. Noelia Mera Gallado, personal laboral
d’aquest Ajuntament amb categoria d’operari de neteja, plaça de netejadora amb codi 2000062,
per a l’exercici de l’activitat d’acomodadora en el Teatre Fortuny de Reus.
 
Segon - Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents:
 
- si l’activitat desenvolupada en el Teatre Fortuny impedís o menyscabés l’estricte compliment
dels seus deures, així com la seva independència i imparcialitat .
- si la dedicació horària de la segona activitat, Teatre Fortuny, coincidís amb la jornada laboral
que es troba desenvolupant en aquest Ajuntament de tal manera que impedís la mateixa.
 
Tercer. – La Sra. Noelia Mera Gallardo està obligada a posar en coneixement d’aquest
ajuntament qualsevol modificació que es produeixi en les condicions de la segona activitat
declarada i que quedarà sotmesa a nova valoració.

Règim de recursos:

Si es vol impugnar la present resolució, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar
recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, en el
termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació.
 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el mateix
òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva notificació.
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APROVAR LA PROPOSTA PER A PROCEDIR A LA DISSOLUCIÓ DE LA FUNDACIÓ
 GAUDÍ, FUNDACIÓ PÚBLICA

PROPOSTA AL PATRONAT PER A PROCEDIR A LA DISSOLUCIÓ DE LA FUNDACIÓ12. 
GAUDÍ, FUNDACIÓ PÚBLICA.

El Sr. Alcalde dóna la paraula a la regidora i presidenta del Patronat de la Fundació Gaudí, Sra.
Inmaculada Beatriz Parra, perquè en farà l’explicació d’aquest punt.
 
 
La Sra. Inmaculada Beatriz Parra fa la següent intervenció: «Bona tarda. En el ple municipal del
16 de març del 2000 es va acordar la creació de la Fundació Gaudí, fundació privada. La
finalitat de la Fundació era promoure i divulgar l'obra d'Antoni Gaudí obrint les portes també a la
docència. Es va considerar adequat la figura d'una fundació per tal de tenir una capacitat de
decisió pròpia i una autonomia econòmica, encara que inicialment es posava en marxa amb
l'aportació de l'Ajuntament. L'entitat havia de realitzar activitats que li poguessin generar
ingressos, com treballar amb el turisme cultural i recreatiu i organitzar visites d'estudiants
especialment universitaris.
 
La fundació ha anat funcionant fins a data d'avui, i si bé s'han pogut complir part de les finalitats
previstes, la realitat és que no es poden assolir totes les fixades en els seus estatuts,
especialment la de generar recursos econòmics propis importants. El fet, és que a part
d'aquestes funcions i activitats les realitza el mateix Ajuntament a través de la regidora de
Promoció Turística, la qual cosa es podrà continuar fent i és voluntat de que això segueixi així,
sense l'entitat en funcionament. El que es demana avui aprovar és instar el Patronat de la
Fundació Gaudí per tal que adopti el corresponent acord d'extinció de l'entitat, en el termini d'un
mes a comptar des del dia següent a la recepció del present acord».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció de la Sra. Parra, i dóna la paraula als portaveus dels
diferents grups municipals.
 
El Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i manifesta el
següent: «Vull dir que ha sigut un plaer estar com a patró, i quan no pots generar recursos
econòmics propis, tota fundació està condemnada a desaparèixer. I ser una càrrega per
l'Ajuntament crec que no val la pena, es pot seguir mantenint la casa pairal, es pot fer promoció
igualment des de la regidoria. O sigui que per mi tot es pot. Gràcies Imma per l'explicació, per
reunir-nos el dia d'abans, i per haver format part de la fundació Gaudí com a patró. Moltes
gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández, i dóna la paraula al portaveu del grup
municipal de la CUP.
 
A continuació, el Sr. Enric Jódar, del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta el següent:
«Si, jo també afegir-me els agraïments, sobretot per comentar-nos-ho amb una mica amb més
d'antelació del ple. Per tant, agraïts per comunicar-nos la informació, i també suposo que
felicitar perquè finalment després de molts anys, que tothom ha passat per allà, on hi ha hagut
presidències, patrons, etc. I finalment, Imma entenc que com a presidenta has optat per fer una
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cosa que crèiem encertada, i que potser fa anys que s'hauria d'haver intentat fer. Per tant, en
aquest sentit nosaltres donarem suport, i esperar que es pugui fer amb les màximes facilitats,
sobretot perquè el que es comentava i després suposo que els companys Esquerra que també
van proposar. Al final moltes de les accions que es desenvolupen des de la fundació també es
poden desenvolupar des de l'àrea, i per tant, afegir complexitat burocràtica tampoc és
necessari».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula al portaveu del grup
municipal d’ERC-AM.
 
A continuació, el Sr. Ricard Gili, del grup municipal d’ERC-AM, intervé i manifesta el següent:
«Gràcies. Fa uns dies en una trobada informal amb la presidenta de la Fundació i regidora ella
ens va apuntar. Li vam agrair aquell dia informalment, també ho vam fer en la Comissió, ho fem
avui en el ple, d'haver compartit aquesta informació prèviament. Com sabem la possible
dissolució que la Fundació Gaudí ha posat sobre la taula en altres ocasions, no només aquest
mandat que recordo la primera reunió del patronat que vam posar sobre la taula jo mateix,
sabem que en altres ocasions i persones a proposta d'altres grups ho havíem fet. Per tant, això
ho hem tornat a fer, seguint una línia que sabem que s'havia fet en altres vegades i que ara
recordava el company de la CUP, en la documentació que se'ns ha fet arribar de cara al ple hi
apareixen diversos arguments que motiven aquesta proposta de dissolució. Alguns han
comentat, la incapacitat de generar recursos econòmics propis de manera important, cosa que
s'havia previst quan es va crear però que no s'ha aconseguit; que part de les funcions de la
Fundació ja les fa l'Ajuntament, també s'ha comentat, les fa a través de la regidoria de
Promoció Turística i la seguirà fent així diu en la documentació, quan la Fundació es dissolgui i
l'últim això que hem dit, que els mateixos patrons en diverses ocasions hem anat hem anat
posant sobre la taula els darrers anys la possibilitat d'aquesta dissolució, per tant, és obvi que
el nostre vot serà a favor i que encara que no formem part del Govern es mou això, fer un
Riudoms millor, també un Ajuntament més eficient i tot indica que la dissolució de la Fundació
Gaudí ha d'ajudar a fer un Ajuntament més eficient i més àgil i per això el nostre vot serà a
favor, gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Gili, i dóna la paraula a la regidora Sra. Inmaculada
Beatriz Parra, per si vol fer una intervenció final.
 
Tot seguit, la Sra. Parra fa la següent intervenció: «Sí, vull donar les gràcies als patrons que
esteu aquí i també als altres patrons que no estan aquí que no són regidors. Moltes gràcies pel
vostre suport i des d'aquí em comprometo a seguir treballant per a la promoció de la casa
Gaudí i evidentment de la figura de Gaudí no només de la casa sinó per a tot el poble. Gràcies».
 
El Sr. Alcalde agraeix totes les intervencions, i fa la següent manifestació: «Crec que parlo en
nom de tots 13 regidors i regidores del plenari quan trasllado aquest agraïment. Absolutament
tots els patrons que han format part de la Fundació, des del primer a l'últim, i també de tots els
presidents i presidentes que han tingut l'honor de presidir la Fundació Gaudí. L'Administració és
com és, els objectius també són com són, i ara després de diferents propostes, i després també
de diferents anys instant el Patronat des de dins i des dels propis patrons, que segurament la
millor de les opcions per a aquest patronat seria dissoldre, doncs arribarà el dia en que
formalitzem aquesta dissolució. No ho fem amb alegria i segurament cap dels aquí presents ho
fem amb alegria, però sí que ho fem amb la voluntat que segurament això facilitarà les coses
pel que fa a la promoció de la figura d'Antoni Gaudí, i la promoció de la casa Gaudí, que eren
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els objectius de la Fundació, promoció que es continuarà desenvolupant com ara mateix
s'acaba de comprometre la regidora i de ben segur que ho seguiran fent els regidors i regidores
que vinguin en un futur, de la figura d'Antoni Gaudí, com el nostre fill il·lustre i segurament el
més conegut i internacional».
 
I finalitzades les diferents intervencions, se sotmet el dictamen a votació plenària.

El Ple de l’Ajuntament acorda, per unanimitat, aprovar el següent acord.

Fets

I.- En el Ple municipal de 16 de març de 2000, es va acordar la creació de la «Fundació Gaudí,
Fundació privada» i es van aprovar inicialment els Estatuts que havien de regir el seu
funcionament, així com la composició del patronat. La finalitat de la fundació era promoure i
divulgar l’obra d’Antoni Gaudi obrint les portes també a la docència. Es va considerar adequat
la figura d’una fundació per tal de tenir una capacitat de decisió pròpia i una autonomia
econòmica, encara que inicialment es posava en marxa amb l’aportació de l’Ajuntament.
L'entitat havia de realitzar activitats que li poguessin generar ingressos, com treballar amb el
turisme cultural i recreatiu, i organitzar visites d’estudiants, especialment universitaris.
 
II.- Els estatuts definitivament aprovats van ser publicats en el BOPT número 156, de 6 de juliol
del 2000, si bé en el Ple de l'Ajuntament de 28 de febrer de 2001, es va aprovar una
modificació parcial, que es van publicar en el BOPT numero 111, de 16 de Maig de 2001. En
data 14 de juliol de 2001, amb el protocol núm. 2971, es formalitza davant del notari, Sr.
Joaquin Ochoa de Olza Vidal, la constitució de la «Fundació Gaudi, Fundació privada».
 
III.- En data 10 de març de 2011, el Patronat de la Fundació va aprovar la modificació dels
Estatuts, per adaptar-se a la Llei 4/2008, del llibre tercer, del Codi Civil de Catalunya, relatiu a
les persones jurídiques. I en el Ple municipal de 17 de març de 2011, es va ratificar l’acord del
Patronat, passant a ser «Fundació Gaudí, Fundació Pública». En data 29 d’agost de 2012, amb
el protocol núm. 1987, es formalitza davant del notari, Sr. Joaquin Ochoa de Olza Vidal, la
ratificació de la modificació dels estatuts aprovats per tal d’adaptar-se a la nova normativa.
 
IV.- La fundació ha anat funcionant fins a data d’avui amb els diferents membres del patronat
elegits i proposats, part d’ells, pel ple municipal en cada canvi de legislatura, d’acord amb el
que s'estableixen en els seus estatuts. Però després d’aquest recorregut si bé s’han pogut
complir part de les finalitats previstes, la realitat és que no es poden assolir totes les fixades en
els seus estatuts, especialment la de generar recursos econòmics propis importants. El fet és
que part d’aquestes funcions i activitats les ha realitzat el propi Ajuntament a traves de la
regidora de promoció turística, la qual cosa es podrà continuar fent , i es voluntat de que això
segueixi així, sense l’entitat en funcionament.
 
Per altra banda els mateixos patrons de la Fundació Gaudi han fet constar en les reunions del
patronat que no es veu la finalitat de la fundació ja que té unes formalitats massa burocràtiques
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no necessàries per promocionar a Gaudi, tot i sol·licitant a l’equip de govern la valoració de la
seva dissolució, especialment perquè l’entitat es finança principalment amb l'aportació
econòmica de l’Ajuntament.
 
V.- En data 8 de novembre de 2021 l’alcaldia -presidència dicta una provisió d’inici dels tràmits
per dissoldre la Fundació, tot i sol·licitant la preparació de la documentació necessària, i en
data 8 de novembre de 2021, s’emet un informe de secretaria sobre els tràmits a seguir per tal
de demanar al Patronat de la Fundació Gaudi l'aprovació de la dissolució corresponent. S’
incorpora de forma prèvia un informe de la secretària de la Fundació Gaudí sobre les activitats i
recursos econòmics de l’entitat durant els anys de funcionament.

Fonaments de dret

1. Legislació aplicable
 
La legislació bàsica aplicable al expediente es la següent:

La Constitució espanyola
Llei 50/2002, de 26 de desembre de Fundacions (estatal)
Llei 4/2008, de 24 d’abril, del llibre tercer del Codi Civil de Catalunya, relatiu a les
persones jurídiques.
Estatuts de la Fundació Gaudí, Fundació Pública.

 
2. Causes i procediment de dissolució

Llei 4/2008, de 24 d’abril, del llibre tercer del Codi Civil de Catalunya, relatiu a les
persones jurídiques.

 
Pel que fa a , l’article 335-4 preveu com a causes de dissolució les següents:la dissolució
 
a) Finiment del termini que estableixen els estatuts, llevat que, abans del finiment, se n'hagi
acordat una pròrroga.
b) Compliment íntegre de la finalitat per a la qual s'han constituït o impossibilitat d'assolir-la,
llevat que sigui procedent de modificar-la i que el patronat l'acordi.
c) Il·licitud civil o penal de llurs activitats o de llurs finalitats, declarada per una sentència ferma.
d) Obertura de la fase de liquidació en el concurs.
e) Les altres que estableixen la llei o els estatuts
 
El procediment de dissolució està previst a l’article 335-5 , i pel que fa a l’apartat b), es
requereix l'acord motivat del patronat de la fundació, que ha d'ésser aprovat pel protectorat.

 

Estatuts de la Fundació Gaudi, Fundació Publica

 
L’article 32. regula la m cordada pel Patronat, perodificació dels estatuts que haurà de ser a
majoria absoluta, i ratificada pel Ple de l’Ajuntament. En cada cas, haurà de quedar justificada
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la necessitat o la conveniència, tenint sempre en compte la voluntat fundacional expressa o
presumible. (...)
 
Pel que fa als efectes de questa Fundació es podrà dissoldre en els casos previstos l’extinció a
per la llei i, especialment, quan amb els mitjans de què disposa no pugui assolir les
finalitats per la qual es va constituir.
 
Pel que fa a les finalitats de la Fundació cal tenir en compte el que regula l’article 3 dels
Estatuts:
 

Article 3.- Objecte i finalitats fundacionals

 
La Fundació té per objecte promoure, promocionar i fomentar la investigació arquitectònica i
tècnica, l’estudi i la docència, el patrimoni ambdivulgar la vida i l’obra de l’arquitecte Gaudí, 
ell relacionat, i realitzar activitats i actes relacionats amb l’anterior.
 
Totes les activitats realitzades per la Fundació tindran com a finalitat l’interès general i es
realitzaran sense ànim de lucre, desenvolupant principalment la seva activitat dins el marc de
Catalunya i,especialment a Riudoms.
 
A la vista de la actual situació en la que es troba la Fundació Gaudi, Fundació pública que, a
la vegada, és un ens instrumental d’aquest Ajuntament amb la finalitat de promoure i
divulgar la figura d’Antoni Gaudi, és necessari tramitar la dissolució de la Fundació.

En conseqüència, :S'ACORDA

ÚNIC- Aprovar instar al Patronat de la Fundació Gaudí, Fundació Pública, per tal que adopti
el corresponent acord d'extinció de l’entitat en el termini d’un més a comptar des del dia
següent a la recepció del present acord.
 
Si no hi ha acord del Patronat, o aquest no és aprovat pel Protectorat, l’extinció de la
Fundació requerirà resolució judicial motivada, que serà instada pel Protectorat.
 
D’acordar-se la dissolució de la Fundació es posa de manifest la voluntat d’aquest
Ajuntament d’assumir i continuar la tasca d’aquesta directament des de la pròpia
administració.

Règim de recursos:

Contra la present resolució, per tractar-se d’un acte administratiu de tràmit no qualificat, no
procedeix la interposició de cap tipus de recurs

 MOCIONS DELS GRUPS MUNICIPALS
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MOCIONS DELS GRUPS MUNICIPALS13. 
No n'hi ha.

 ASSUMPTES URGENTS

ASSUMPTES URGENTS14. 
No n'hi ha.

 PRECS I PREGUNTES

PRECS I PREGUNTES15. 

El Sr. Alcalde manifesta el següent: «Passem ara, per tant, a l’últim punt de l’ordre del dia que
és el punt de precs i preguntes. Ho farem en l’ordre habitual i, per tant, començarà aquest punt
de precs i preguntes el regidor del Partit dels Socialistes el senyor José Manuel Hernández,
endavant».
 
1/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal del PSC:
 
El Sr. José Manuel Hernández, portaveu del grup municipal del PSC, intervé i manifesta el
següent: “No tinc res més que dir que ha sigut un encert treure els contenidors del poliesportiu
de la part del darrera, crec que hem guanyat molt amb la imatge de neteja i crec que seria bo
mirar a unes altres parts, igual que també condemnar els abocaments il·legals que continuen a
la riera que és una lacra que tenim horrible. I no només això. Agrair i donar gràcies a l'encert
d'haver tret aquests contenidors que donen molt bona imatge al poble. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Hernández, i dóna la paraula al Sr. Enric Jodar,
portaveu del grup municipal de la CUP.
 
2/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal de la CUP-AMUNT:
 
El Sr. Enric Jódar, portaveu del grup municipal de la CUP, intervé i manifesta: «Si faré una
pregunta sobre un decret, que és el 825, adjudicació mitjançant contracte menor del servei de
menjador de la llar d'infants municipal. El decret explica que es fa la contractació del servei de
menjador, per les dates ens ha semblat intuir que aquest servei de menjador a la llar d'infants
municipal es va realitzar durant un temps sense estar formalitzat, perquè em sembla que el
curs començava abans i aquests servei es va signar després llavors aclarir si això va ser
realment així o no. I més que res per tenir-ho clar a nivell de dates. Com hi ha hagut el canvi
també amb les AMPES i aquest servei és un servei municipal de la llar d'infants. Saber si el
contracte amb l'empresa que subministra el servei de menjador es va fer a temps o es va fer a
posteriori de l'inici del curs escolar.
 
- Sobre l'hort del coques a la darrera comissió informativa d'Urbanisme es va donar compte un
document relacionat amb aquesta qüestió. Llavors fem un prec que és que es mantingui
informat els veïns i les veïnes de qualsevol informació rellevant sobre el desenvolupament
d'aquesta zona urbanística, ja sigui mitjançant una circular o una reunió o una trobada el que
sigui, però que es pugui mantenir informats. En relació també a la zona aquella amb el cartell
publicitari que hi ha davant, al damunt de la casa de demostració. Ens agradaria saber qui és el
propietari d'aquella infraestructura i qui gestiona i en cobra els drets d'utilització, saber si és

Transcripció de l'acta número 2021-0000010 de l'òrgan de l'ens Ajuntament de Riudoms signada per: Alexandra Rodríguez Jiménez - DNI *** (SIG), Sergi

Pedret Llauradó - DNI *** (SIG) en data: 24/01/2022, 24/01/2022A
q
u
e
s
t
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
é
s
 
u
n
a
 
c
ò
p
i
a
 
a
u
t
è
n
t
i
c
a
 
d
e
l
 
d
o
c
u
m
e
n
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
 
o
r
i
g
i
n
a
l
 
c
u
s
t
o
d
i
a
t
 
p
e
r
 
A
j
u
n
t
a
m
e
n
t
 
d
e
 
R
i
u
d
o
m
s
.
 
P
o
d
e
u
 
v
e
r
i
f
i
c
a
r
 
l
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
a

t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
s
e
r
v
e
i
 
d
e
 
v
a
l
i
d
a
c
i
ó
 
d
e
 
l
a
 
S
e
u
 
E
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
d
e
 
l
'
E
n
s
 
a
m
b
 
e
l
 
C
V
E
 
3
9
4
2
2
1
A
0
9
4
B
5
4
1
5
2
A
D
C
E
1
1
7
8
4
7
0
4
C
8
5
D
 
i
 
d
a
t
a
 
d
'
e
m
i
s
s
i
ó
 
1
3
/
1
2
/
2
0
2
3
 
a
 
l
e
s
 
0
8
:
4
1
:
5
5

SIGNAT ELECTRÒNICAMENT PER:
Actuacio Automatitzada Secretaria el dia 06/05/2022 a les 10:19:08



l'ajuntament o no si és la propietat com està el mateix terreny. I després saber també si el
govern municipal té constància que la propietat actual del bloc de pisos tingui seguretat privada
o no al voltant dels blocs. També per saber si algú s'hi intenta colar, si pot generar algun tipus
de problema o de perill a l'accés de l'edifici, saber si la zona està més o menys vigilada o no.
 
- Sobre la mobilitat a la carretera de Cambrils i de l'avinguda de Montbrió. Fa uns mesos que
sabem que al carretera de Cambrils hi ha alguns veïns preocupats pel fet que els vehicles van
a excessiva velocitat, saber si després d'aquest temps s'han pogut resoldre o s'ha pogut trobar
alguna solució tècnica per aquesta qüestió. Nosaltres n’oferim una, més enllà dels típics i
polèmics boti botis, que és posar senyalitzacions visuals del tipus aquell de la careta somrient o
trista quan un vehicle s'aproxima a les entrades del municipi i va a més velocitat. Creiem que
més enllà de posar els elements reductors de velocitat es pot fer algun altre tipus de manera
també. I després amb relació a l'avinguda Montbrió, el revolt que està a l'alçada de les caves
Marc Vidal hi ha despreniments constants dels marges que són de sorra. Ens agradaria saber o
demanar si s'ha fet algun tipus de requeriment als propietaris d'aquella zona, perquè
introdueixin algun tipus d'alguna tanca, alguna cosa que impedeixi que hi hagin despreniments
tan a la vorera com a la calçada dels vehicles que sobre coincideix amb la part del revolt, sinó
anem equivocats.
 
- Sobre el nou model d'atenció primària que ens ha portat la COVID, hem detectat que
últimament evidentment tot moltes consultes es fan telemàticament i això per la bretxa digital
també pot suposar un perjudici a l'atenció de la gent més gran. Entenem que els professionals
fan tot el possible però no sempre s'arriba, i en aquest sentit sí que demanaríem si l'Ajuntament
es pogués coordinar amb l'Àrea Bàsica de Salut per detectar possibles casos o tasques de
millora per tal que la gent gran que no utilitza aquest tipus d'eines que pugui seguir tenint una
atenció tal com la tenia abans de la pandèmia, que això no sigui un impediment.
 
- Sobre el sistema de megafonia de Nadal, fem un prec, que és que l'Ajuntament enviï una
circular a les veïnes afectades o que ho anunciï amb anterioritat que es col·loquen els altaveus,
perquè si algun veí per problemes de salut o per problemes d'incomoditat fa una reclamació
justificada a l'Ajuntament, perquè el sistema megafonia no estigui a prop de casa seva que
tingui l'opció com a mínim de comunicar ho l'Ajuntament i llavors l'Ajuntament avaluï si la
petició està fonamentada o no, perquè ens ha arribat algun cas que potser la instal·lació podia
molestar algun veí amb problemes de salut i per tant creiem que avisar abans no està més.
 
- Sobre les instal·lacions de les Escoles Velles a la Junta de Govern del 4 d'octubre es va
aprovar el retorn de la fiança de la primera fase de les obres de rehabilitació. Llavors la
pregunta és si s'han resolt totes les incidències detectades a l'edifici. Perquè sabem que n'hi
havien algunes. I què passa si a partir d'ara apareixen noves incidències relacionades amb la
rehabilitació. Si ja se n'ha de fer càrrec l'Ajuntament o si són incidències relacionades amb
altres incidències que han aparegut abans si es podria seguir reclamant a la constructora o no.
- Fem un prec. Un és que es retiri si encara no s'ha fet un element de ferro que està al pati de
les Escoles Velles. Ens consta que aquesta petició ja l'ha fet una entitat usuària de l'espai i que
per tant havent-la fet ja a l'entitat no seria necessari que nosaltres ens ho féssim, però bé hi
insistim perquè ens van dir que era o consideraven que era un element perillós al pati.
 
- I després una altra pregunta sobre el material complementari dels espais, saber qui se n'ha de
fer càrrec, és a dir, si per moblar els espais que hi ha cedits a les entitats com poden ser
armaris, cortines, etcètera. Si això se n'ha de fer càrrec l'entitat o és l'Ajuntament qui se
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n'hauria de fer càrrec. Nosaltres creiem que és l'Ajuntament qui s'hauria de fer càrrec de tot el
mobiliari i accessoris de l'edifici, però pel que ens han traslladat en algun cas això no és així,
per tant fem la pregunta al ple perquè sigui resposta.
 
- Sobre la realització d'un díptic turístic i aprofitant que encara tampoc s'ha presentat el
pressupost de l'any vinent, fem un prec que és que s'elabori un díptic informatiu que contingui
dades rellevants sobre els equipaments municipals que es poden visitar, incloent horaris de
visita de preus, establiments de restauració i botigues on es venguin productes alimentaris amb
marca Riudoms. Aquest díptic es podria repartir en esdeveniments esportius on vingui gent de
fora del municipi, el Casal Riudomenc i a la resta d'equipaments municipals. Aquesta proposta
em sembla que tampoc és nova. El grup d'Esquerra la va plantejar fa un temps. Encara tampoc
no ha tingut cap trasllat a la realitat, per tant fer èmfasi en aquest sentit, sobretot tenint en
compte que per exemple Setmana Santa acostuma a venir gent sobretot de competicions
esportives, i que també ens han traslladat que és un bon moment per tenir disponible aquest
material.
 
- I finalment sobre la rebaixa de preus d'instal·lacions esportives ens agradaria saber en quin
estat es troba aquesta qüestió. Si ha sorgit algun tipus de impediment, i si es podran aplicar els
canvis o això ja s'ha informat a les entitats degudament.
 
- I finalment una pregunta de la ciutadania, que és també en la línia que ja hem comentat
alguna vegada tan Esquerra com la CUP, és que es millori la senyalització de les parades de
bus del municipi i la informació. Evidentment, sabem que això és una licitació i que correspon a
l'empresa licitadora que em sembla que és Hispano Igualadina, però en aquest cas
l'Ajuntament el que hauria de fer es traslladava a la TM. De fet el Consell Comarcal del Baix
Camp forma part de la TM. Per tant, entenem que no ha de ser tan difícil que les
senyalitzacions del transport interurbà a Riudoms estiguin ben senyalitzades i amb la
informació correcta. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix la intervenció del Sr. Jódar, i dóna la paraula al Sr. Arnau Salvat, del grup
municipal d’ERC-AM.
 
3/. Precs i preguntes formulades pel grup municipal d’ERC-AM:
 
1.- El Sr. Arnau Salvat intervé i manifesta: «Comencem parlant del pavelló municipal en concret
per fer tres preguntes sobre el seu manteniment. Si no ens equivoquem, hi ha diverses
bombetes a la pista fuses, i des de fa força temps. Quina és la previsió amb què es treballa per
tenir-les arreglades. En segon lloc, també tenim constància que una part del parquet just en
una punta tocant a la Cooperativa torna a aixecar-se per culpa de les humitats. Quan està
previst que això estigui arreglat?. Per últim, volem preguntar pel nou marcador que s'ha
instal·lat dins de la pista, pel que ens ha arribat no és del tot fàcil d'utilitzar-lo i sembla que
també hi ha una llicència d'ús que hauria caducat. Quina previsió hi ha per tenir-ho tot arreglat?
 
I encara un altre tema sobre esports. Estem a punt d'acabar el 2021 i encara no s'ha resolt, ni
quan ni com les entitats locals tindran una rebaixa de les quotes per utilitzar les instal·lacions
esportives, pavelló, camps de futbol etcètera? Quan preveu el Govern que això pugui estar en
funcionament? I passo la paraula al meu company Ricard Gil”.
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2.- El Sr. Ricard Gili intervé i manifesta: “Canviem de tema. Ara mateix el grup d'Esquerra
estem pendents que l'Ajuntament respongui quatre instàncies en què demanem documentació
de diversos temes. Quatre instàncies que es van presentar l'agost passat; en elles hi fem
petició de diversa documentació. Crec que podem dir que des del grup d'Esquerra i em sembla
que també des de la resta de grups que no formen part del govern, no ens dediquem a
demanar piles i piles de documentació, sinó que demanem coses força concretes. Per tant
seria d'agrair que ens facin arribar aquesta documentació i de fet és responsabilitat de
qualsevol administració fer-ho en termini. I tot això, una d'aquestes instàncies la llegirem ara
per tal d'assegurar-nos que rebem la informació al proper ple, i si és necessari també ho farem
en propers plens amb la resta d'instàncies pendents:
 
“Actualment a Riudoms hi ha diversos solars privats dins del nucli urbà que veïns de Riudoms
utilitzen com a aparcaments de vehicles. De fet aquesta és una situació que fa anys que
succeeix tal com evidencia el fet que el ple ordinari de 22 de maig de 2018, d'aleshores el
regidor del grup d'Esquerra-Avancem Jordi Ortiz va formular diverses preguntes sobre aquesta
qüestió. En el següent ple ordinari, d'aleshores regidor de Serveis Públics i actual alcalde Sergi
Pedret va explicar textualment que: “des de fa un temps la regidoria de Serveis Públics està en
converses amb els propietaris. D'aquestes converses n'ha sortit un conveni que recull l'ús
d'aquests espais per part de l'Ajuntament de Riudoms, i que un cop es resolguin els petits

.temes que queden entre les parts es portarà a aprovació”
 
Arran d'això preguntem, l'Ajuntament de Riudoms té actualment cap conveni amb un propietari
d'un solar del nucli urbà de Riudoms per tal que els vehicles hi puguin estacionar?. Si la
resposta és afirmativa, quants convenis d'aquest tipus entre Ajuntament i propietaris de solars
hi ha vigents actualment?. A quins solars fan referència?, és a dir en quins carrers i números
estan ubicats, agrairia amb la referència cadastral. A la vegada, en cas d'haver-hi convenis
d'aquest tipus vigents demanem que se'ns hi doni accés, que se'ns enviïn. D'altra banda de les
preguntes i respostes plantejades als plens de maig i juliol de 2018 referenciades anteriorment
se'n desprèn que l'Ajuntament de Riudoms tenia un conveni marc per gestionar la relació entre
Ajuntament i propietaris de solars que s'utilitzaven com a aparcament de vehicles. No ens
consta que aquest conveni es portés mai a aprovació, però voldríem confirmar-ho. Per això,
preguntem si aquest conveni es va portar mai a aprovació?. A la vegada, demanem que se'ns
doni accés, que se'ns enviï l'esmentat conveni encara que mai s'acabés portant a aprovació.
Fins aquí”.
 
3.- La Sra. Carme Cros intervé i manifesta el següent: “Ara volem parlar d'un punt de càrrega i
descàrrega que hi ha al carrer Doctor Fleming, en concret està situat al lateral del supermercat
Spar. Permet utilitzar-lo com a càrrega i descàrrega de 8 del matí a dues del migdia i de 6 de la
tarda a les 10 de la nit. Ara bé, alguns veïns ens han fet notar que hi ha camions que
descarreguen mercaderies també al migdia, és a dir, de dues a sis de la tarda, una franja
horària que és clarament laboral però que no està inclosa en aquest punt de càrrega i
descàrrega. Això fa que els camions hagin de buscar-se la vida i acabin aparcant allà on
poden. És per això, que demanem que es replantegi la franja horària que ara consta en aquest
punt de càrrega i descàrrega. Gràcies”.
 
4.- La Sra. Maria Teresa Basora intervé i manifesta el següent: “Per acabar amb el torn de
precs i preguntes, voldríem comentar cinc aspectes de la via pública del nostre poble on caldria
actuar. En faré una exposició genèrica i en breu els farem arribar a un llistat més detallat.
Començo parlant de voreres ja que n'hi ha algunes amb forats evidents o amb diverses rajoles
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en mal estat. Això passa per exemple a l'avinguda de Reus, al carrer dels Avellaners i al carrer
Garbí. Amb relació a reductors de velocitat, hi ha algunes canonades laterals que serveixen per
a l'aigua, que quan hi ha pluges fortes estan aixecades. També hem detectat una paperera en
molt mal estat al Mas del Libori. Pel que fa a les males herbes i a l’arena, no ens volem centrar
en les herbes que apareixen sobretot a la primavera ni tampoc en l’arena que deixa la pluja en
un dia concret, però sí que hi ha alguna vorera on s'hi acumulen herbes, arena i pedres des de
fa temps i considerem que caldria netejar-ho. Això passa per exemple a l'avinguda Montbrió. I
per acabar una breu referència a l'aparcament del carrer Major que està senyalitzat com a
públic; encara que sigui un aparcament d’arena, considerem que caldria mantenir-lo amb millor
bon estat i aquí ara hi ha força males herbes. També hi ha algunes deixalles i una tanca lateral
que està ben torta, i fins aquí el nostre torn de precs i preguntes. Gràcies”.
 
El Sr. Alcalde agraeix les intervencions dels regidors d’ERC-AM.
 
Una vegada finalitzades les intervencions dels grups municipals, a continuació intervé el Sr.
Alcalde que manifesta el següent: «Pel que fa al PSC, sumem el rebuig del tema dels
abocaments il·legals, i també deixem fem un agraïment al nostre cos de la Guàrdia Municipal
per la tasca moltes vegades complicada, d'identificar algun d'aquests abocaments i que al final
ha acabat donant el seu fruit, en els últims dies que hem tingut dues identificacions. Que això
també ens servirà per conscienciar la gent que no ho continuïn fent. Pel que fa a la CUP el
decret de menjador, és cert que la contractació de la relació entre la llar d'infants i el menjador,
es va fer uns dies després de l'inici del servei. Hi havia alguna discrepància que no estava
massa clar, com havia de ser administrativament aquesta relació, fins que es va dur a terme
aquest contracte menor amb l'empresa. Per suposat, els menús servits amb anterioritat,
arribarà la factura i es pagarà i ja està. Però sí que és cert que hi havia alguna discrepància en
com havia de ser i fins que no es va arribar a aquesta decisió. Discrepància interna dins el
departament de l'Ajuntament.
 
Pel que fa a l'hort del coques, la informació a dia d'avui, almenys l'oficial i la que és real i la que
podem explicar, és el que es va fer en la comissió informativa, que es va constituir la Junta de
Compensació. En poques setmanes, creiem que tindrem més informació al respecte.
 
Pel que fa al tema de la mobilitat carretera de Cambrils, avinguda Montbrió, la senyalització
visual serà posada d'immediat, i no sé quants dies li falten però ara em deia la regidora que li
falten pocs dies. I no només això, sinó que s'intentarà reforçar amb la senyalització horitzontal,
per repintar les línies del terra, ja que hi ha la certesa de que sembla que disminueixi la
velocitat.
 
Pel que fa al díptic informatiu o sigui això s'ha fet ja. Sembla que s'expliqui com la gran novetat
o sigui està bé i la proposta és bona i es durà a terme però amb algun esdeveniment esportiu ja
s'han fet díptics. Potser no d'una gran qualitat però en tot cas, s'han fet i s'han dut a terme i
s'està treballant per fer-ne de nous i actualitzats.
 
Pel que fa a les instàncies que menciona el grup municipal d'Esquerra, a mi no em consten
quatre, consten menys per tant en tot cas al final després em dius quines són. Per la que
esmentava del conveni i ara ja no parlo com a exregidor de Serveis Públics i no com alcalde.
En aquell moment si hi havia un esborrany de conveni que s'havia de presentar a diferents
propietaris, que també s'havien fet converses i que s'han continuat fent converses amb aquests
propietaris. Aquell esborrant de conveni introduïa una reducció a una subvenció del cost total
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de l'IBI. I bé, en el moment que aquest conveni va passar algun filtre d'aquest Ajuntament es va
es va paralitzar, i es va dir que no podia ser tal com estava redactat, i ara s'està treballant amb
un altre conveni, que farà el mateix però escrit d'una manera diferent, i que per tant, ja sí que
complirà la norma i es podrà dur a terme.
 
En tot cas totes les altres preguntes ja seran contestades. Per l’altre entenem que són precs,
per tant, els tindrem en compte”.
 
Seguidament, el Sr. Alcalde manifesta: “Anem ara a contestar a les preguntes que van quedar
pendents de contestar en el ple ordinari del passat 16 de setembre de 2021. Van quedar
algunes preguntes pendents de contestar començarem pel mateix ordre de sempre i anirem a
contestar de manera inicial les preguntes formulades pel grup municipal de la CUP”.
 
4/. Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal de la CUP en l’anterior sessió
plenària ordinària del dia 16/09/2021:
 
4.1/ La Sra. Núria Mas, regidora de Seguretat Ciutadana, respon a les preguntes formulades
sobre un decret, en aquell cas, el 568, sobre el Servei de Vigilants en relació a la reacció
d'accidents de trànsit i a l'ús de l'alcoholímetre:
 
- L'ús de l'alcoholímetre és degut a algun conveni amb la Direcció General de Trànsit o ja forma
part de les atribucions que tenen el Servei de Vigilants?.
 
No és degut a cap conveni amb la Direcció General de Trànsit, si tenen atribucions per fer ho.
 
4.2/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Hisenda, respon a les preguntes formulades sobre un
decret, en aquest cas el 679, sobre la suspensió de la meditació i el cobrament del cànon en
l'explotació de bars i restaurants ubicats en equipaments municipals:
 
- Es té previst algun tipus de regulació per a l'ocupació de les terrasses pels bars en concessió
que estaven oberts al 2020 però van tancar el 2021, veient que hi ha un perjudici perquè la
norma que vam aprovar no ha tingut l'afectació desitjada.
 
Les modificacions de les ordenances fiscals tenen una data d'entrada en vigor i no s'apliquen
de forma retroactiva, així que no és possible aplicar cap regularització a les taxes del 2020.
 
4.3/ La Sra. Inmaculada Beatriz Parra, regidora de Promoció Turística, respon a les preguntes
formulades en relació a les visites de la casa pairal Antoni Gaudí:
 
- Saber quin nombre de visites s'han realitzat durant el procés que hem tingut aquest estiu de la
nova reinauguració de la casa pairal.
 
Després de la reinauguració amb les modificacions el dia 10 de juliol, les visites que ha rebut la
casa pairal d'Antoni Gaudí fins la data d'avui han estat aproximadament 240 persones.
 
4.4/ La Sra. Núria Mas, regidora de Joventut, respon a les preguntes formulades en relació al
concert jove de Sant Jaume:
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- Si el concert realment l'estava organitzant l'Ajuntament, perquè la Comissió de les Barraques
formada per diferents entitats locals va haver d'assumir el cost d'allotjament del grup, en un any
que precisament la Comissió no hi tenia cap impacte o cap relació més enllà de donar suport a
la iniciativa del concert?.
 
El concert jove de Sant Jaume va ser organitzat per l'Ajuntament amb la Comissió de
barraques, tal i com sempre s'han organitzat les Ulé Barraques tradicionals de cada any. La
Comissió va assumir el cost d'allotjament del grup tal com s'ha fet durant els últims anys.
Segons l'acord pres a les reunions que es duen a terme de la comissió al llarg de l'any.
 
5/. Respostes a les preguntes formulades pel grup municipal d’ERC-AM en l’anterior sessió
plenària ordinària del dia 16/09/2021:
 
5.1/ El Sr. Josep Maria Bages, regidor de Medi Ambient, respon a les preguntes formulades
sobre les colònies de gats:
 
- Com es gestiona des de l'Ajuntament aquestes colònies, quines mesures de control
segueixen perquè no augmentin i per garantir un bon control sanitari?. La normativa permet
que un ciutadà qualsevol pugui alimentar aquests gats?, sinó és així, que es fa des del govern
municipal per evitar-ho?. L'Ajuntament de Riudoms s'ha plantejat instal·lar dispensadors de
menjar i aigua per a gats com els que hi han instal·lats a Montbrió?.
 
L'Ajuntament des de fa uns anys ha vetllat per la creació i el bon funcionament d'associacions
que gestionen les colònies de gats. Es tracta de l'Associació dels gats de Riudoms. Quan es va
crear, es van certificar alguns veïns i veïnes d’uns carnets que els identificava com a persones
alimentadores gats. L'associació a través de subvencions de l'Ajuntament se’n ocupava també
de l'esterilització dels gats. Malauradament al 2020 l'associació va deixar de funcionar, tot i que
els carnets d'alimentadors van continuar vigents. A hores d'ara s'està en converses amb ells
perquè volen tornar a reactivar l'associació. Properament, sigui a través d'una subvenció a
l'Associació si aquesta es reactiva aviat, o bé sigui directament contractat per l'Ajuntament, es
durà a terme una nova esterilització de gats.
 
5.2/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Urbanisme, respon a les preguntes formulades sobre
l'edifici del Casino:
 
- En aquest cas, en aquest edifici hi ha un escut nobiliari i també una pintura mural de l'artista
Josep Maria Bages Jansà, conegut com a Joselín. L'Ajuntament ha previst algun tipus de
conservació d'aquests elements?, s'ha posat algun tipus de restricció en la conservació de la
façana?.
 
Es tracta d'un edifici no protegit i de propietat privada sobre el qual l'Ajuntament hi té cap
competència. Tot i així, quan es va tenir coneixement d'aquests elements el govern va mantenir
contactes amb el nou propietari de l'edifici i després de diverses gestions, ha estat tècnicament
impossible poder conservar aquests elements.
 
5.3/ El Sr. Jordi Domingo, regidor d’Hisenda, respon a les preguntes formulades sobre buscar
una fórmula per eximir de les taxes de residus comercials als negocis obligats a tancar durant
l'estat d'alarma:
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Alcalde

Sergi Pedret Llaurado

Secretària

Alexandra Rodríguez Jiménez

- En quin punt es troba l'aplicació d'aquestes mesures?, ja s'ha trobat una fórmula que sí que
s'ha aplicat? i en cas que no s'hagi aplicat, quan està previst fer-ho?, s'ha informat als negocis
dels terminis d'aplicació?.
 
La voluntat del Govern de poder eximir d'aquestes taxes als establiments comercials de
Riudoms que es van traslladar al personal de l'àrea econòmica perquè estudiés la viabilitat. La
resposta tècnica va ser que aquesta exempció seria discriminatòria envers els propietaris de
locals que romanen buits per raons de mercat. I que sí sempre paguen la taxa. A més de
diverses complexitats tècniques relacionades amb la no coincidència entre la titularitat dels
locals i la dels negocis que l'ocupen. Aquesta dificultat va ser tinguda en compte a l'hora
d'establir les ajudes per a compensar els efectes de les mesures Covid-19 d'aquells negocis
que es van veure obligats a tancar el seu establiment comercial al públic durant uns mesos.
 
5.4/ La Sra. Núria Mas, regidora de Seguretat Ciutadana, respon a les preguntes formulades
sobre l'estudi d'incorporar un nou agent al cos de vigilants municipals i arribar a la xifra de 12:
 
- Quan està previst que s'incorpori aquest nou agent?, serà aquest mateix any o ja anirà a
càrrec del pressupost de l'any que ve?.
 
Anirà a càrrec del pressupost de l'any que ve.
 
Sent aquesta l'última pregunta pendent de contestar del passat ple ordinari de 16 de setembre
donem per finalitzat aquest ple ordinari d'avui 18 de novembre.

I deixeu-me fer-ho com he començat, mantenint l'alegria de tornar-nos a trobar tots plegats en
aquest Saló de Plens, que al final és on es prenen les decisions més importants pel present i
pel futur del nostre municipi. Moltes gràcies a tots.
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió a l’hora i el lloc indicats
al començament, de la qual s’estén aquesta acta, que signa l'alcalde amb mi, la secretària, que
certifico.
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